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احمد مرادی عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس تاکید کرد

اجرای محدودیت های بیشتر 
راهکار خارج شدن از وضعیت قرمز

  گروه خبر // عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: با وجود اینکه متأسفانه 
هرمزگان قرمز شده است، نمی دانم علت عدم اجرای محدودیت های بیشتر چیست. 

  احمد مرادی افزود: با توجه به افزایش مبتلایان به کرونا در هرمزگان و نگرانی مردم از آن، باید ســتاد کرونا 
در کشــور اختیار محدودسازی بیشتر به ستاد استانی محول کند. وی با بیان اینکه گرمای هوا هم فرا رسید اما 
تأثیری بر روند کاهشی ابتلا به کرونا نداشت، خاطرنشان کرد: مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس انتظار دارد 
در شرایط فعلی ستاد کرونا با محدودسازی هرچه بیشتر شرایط را بهبود بخشد و مانع از افزایش روزانه مبتلایان 

به کرونا در هرمزگان شود.
  مرادی با اشاره به اینکه در این خصوص صحبتی با استاندار هرمزگان انجام دادم و قرار بر افزایش محدودسازی ها 

شــد، اضافه کرد: زمانی که به تازگی کرونا در استان هرمزگان آمده بود و وضعیت استان چندان رو به وخامت 
نرفته بود، محدودیت ها و رعایت پروتکل ها بیشــتر بود اما متأسفانه اکنون که هرمزگان قرمز شده است، نمی 
دانم علت عدم اجرای محدودیت ها چیست.نماینده مردم هرمزگان در مجلس با بیان اینکه ضرورت دارد در در 
برخی اماکن که پروتکل ها رعایت نمی شــود یا محل اجتماع مردم است نیز در صورت عدم تمکین از قوانین 
برخورد جدی تری صورت گیرد، اظهار کرد: جان مردم باید از همه چیز برای مان مهمتر باشد و سلامت مردم نیز 
موضوعی نیست که بتوان با آن شوخی کرد.به گزارش ایسنا؛ وی در پایان گفت: باید همگی تلاش کنیم هرمزگان 

را از وضعیت قرمز کنونی به وضعیتی برسانیم که سلامت مردم در آن تضمین شده باشد. 

پشت پرده حواشی 
اخیر شورای شهر 

بندرعباس

» فاطمه جراره «  رییس شورای شهر 
در گفتگو با روزنامه دریا  اعلام کرد

  سومین جلسه شورای شهر بندرعباس هم برای شنیدن پاسخ 
امینی زاده شهرداری بندرعباس بی نتیجه ماند تا قانوناً طرح 
پرسش سوال از شهردار بندرعباس از دستور کار شورا خارج 

شود.
  هرچند پیش بینی نتیجه این طرح سوال برای من و همه شهروندان 
کاملًا روشــن است اما تصمیم داشــتم تا بعد از پاسخگویی شهردار 
محترم هیچ قضاوتی نکنم. آنچه مرا ناچار به نگارش این یادداشــت 
نمود حس بد توهین به شعور همشهریانم بود که از بی خوابی جلسات 

آخر شب در هتل هرمز نشات می گرفت. 
  خوشبختانه شــهرداری بندرعباس از روز مطرح شدن سوالات در 
صحن شورا اقدامات مثبت و قابل قبولی برای رفع بخشی از مشکلات 
مطرح شده انجام داده است که برای قضاوت آن نباید از دایره انصاف 
خارج شــد چراکه شهرداری جواب تعدای از سوالات را مستقیماً به 

شهروندان داده است . 
اما بخشــی دیگر موارد ابهامی باقی مانده است که شهردار نیز در دو 
جلســه اخیر برای پاسخگویی به آنها اعلام آمادگی نموده و حتی به 
احترام شــورا با وجود غیبت اعضا در صحن کم رمق شورای شهر 

حاضر شد.
اعضایی که گفته اند غیبت اولشــان موجه بوده و غیبت دومشان هم 

عمداً و به نشانه اعتراض به دخالت در امور شورا بوده است.
  حتی یکی از اعضا نیز جلسه روز پنجشنبه در تهران را توجیهی برای 
غیبت روز یکشنبه در بندرعباس قرار داده است و دست آخر مدعی 

گردیده اظهار نظر نمایندگان مجلس در امور شورا غیر قانونی است.
دوستان عزیز نماینده شورای شهر، فراموش نکنید نمایندگان مجلس 
نیز همچون شــما مشروعیت جایگاه خودشــان را از رای ما مردم 
گرفته اند. مشــروعیتی که بر اساس اصل )84( قانون اساسی به آنها 
اجازه می دهد در همه امور کشور دخالت نماید. و حتی ، اصل )102( 
قانون اساســی که از نقش شورا سخن می گوید، بررسی طرح های 
پیشنهادی شوراهای کشور را به نمایندگان مجلس واگذار نموده است. 
در کشورهای پیشرفته قانون اساســی را در مدارس ابتدایی بعنوان 
سرفصل درسی به کودکانشان آموزش می دهند. شما عزیزان چطور 
وقتی از قانون اساســی کشــور خودتان اطلاع ندارید خود را برای 

نمایندگی شورای شهر در یک کلان شهر کاندید نمودید؟ 
چرخی در شــهر بزنید تا ببینید مردم تا چه اندازه از استخدام های 
اتوبوســی اقوام و نزدیکانتان و اعضای ستاد های انتخابی شما در 
شــهرداری اطلاعات دارند. حتی می دانند کــه در تبدیل وضعیت 
استخدامی نور چشمی های شما، فلان خانم یک روز هم سابقه کار 
شــرکتی ندارد و از روز اول اســتخدام قرار دادی شده است. اینهمه 
تبعیض و نا عدالتی با کدام یک از موازین اســلامی سازگار است؟ 
آیا امکان استخدام بی ضابطه و سفارشی برای همه جوانان بیکار این 

شهر فراهم است؟
  چرا وقتی خود شهردار برای پاسخگویی آماده است، از پاسخگویی 

وی واهمه دارید؟ 19 ســال از عمر شــورا می گذرد اگر هرکدام از 
اعضــای شــورا در طی این مدت ســالی فقط 10 نیــروی کار به 
شهرداری تحمیل کرده باشند، الان بیش از 2هزار نیروی مازاد روی 
دســت شهرداری مانده اســت که نه می تواند بر آنها تحکم نماید و 
نــه بهره وری آنان را در راندمان کار خود محاســبه نماید. صدالبته 
که ما می دانیم همه اعضای شــورای شــهر چنین توقعاتی ندارند و 
برخی عزیزان حد توقعشــان را تا ایجــاد یک تقاطع بی ضابطه در 
چند متری محل کسب و کارشان پایین آورده اند. تقاطعی که حداقل 
 صــد متر باید آنطرف تر ایجاد می شــد تا جان و مال شــهروندان 

در خطر نباشد.
  ان شالله که شهردار در پاســخگویی از بیان این مسائل خودداری 
خواهد نمود تا مبادا خاطری از شــما مکدر گردد و از صحن شورا 

قهرنکنید. 
  خوشتان بیاید یا نه، در عصر ارتباطات و فضای مجازی قرار داریم. 
آگاهی مردم و درک آنها از اتفاقات پشــت پرده، نسبت به دوره قبل 
شورای شــهر قابل قیاس نیست، دوره لابی های پشت پرده گذشته 
اســت. تا پایان دوره پنجم شورای شــهر زمان زیادی باقی ندارید. 
با اشــتیاقی که برای خدمت به مردم در شما سراغ دارم، قطعاً برای 
کاندیداتوری دوره ششم شورای شهر لحظه شماری می کنید. غیبت 
موجــه یا غیر موجه حق قانونی شماســت امــا کاری کنید که در 
تبلیغاتتان، عضویت در شورای پنجم افتخار باشد نه عامل برچسب 

خوردن و یادآور خاطرات تلخ این روزها.
  البتــه در این چند روز ظاهرا صــدای مطالبه گری مردم خوب در 
گوشــتان پیچیده است است. چرا که پس از لغو عمدی جلسه شورا 
حالا بدنبال برگزاری جلسه فوق العاده هستید و آنقدر عجله دارید که 
یادتــان رفته ماده )6( آئین نامه اجرایی این وظیفه را بر عهده رئیس 

شورا گذاشته است و مقدماتی دارد. 
  لغو جلســات شورای شهر حق قانونی شما نیست، حق ایجاد شده 
ناشی از خلا قانون است. خلا قانونی که دست شما را برای بازی با 

افکار عمومی باز گذاشته است.
  امیرالمؤمنین )علیه السّــلام( در نامه ای به رِفاعة که قاضی منصوب 
ایشان در اهواز بود، می فرماید: »این مسئولیتی که در اختیار ماست، 
یک امانت اســت، هرکس این امانت را بــه خیانت تبدیل کند و در 
خدمت مطامع شــخصی خود قرار دهد، تا روز قیامت لعنت خدا بر 
او خواهد بود. اعضای محترم شورای شهر بندرعباس یک بار دیگر 
کارنامه خود را با معیارهای این حدیث مقایســه کنید شــما در این 

جایگاه می توانید عاقبت بخیر شوید و یا ...

لغو جلسات شورای شهر حق اعضاست؟

                                 یعقوب دبیری نژاد/ دریا

dabiri_      @yahoo.com65

برخی از اعضاء شورا 
که از تذکر آقای مرادی 

برآشفتند، خودشان بدنبال 
کسب تکلیف از نماینده 

دیگرند
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انعکاس
مشرق نیوز خبرداد: در پنجمین جلسه رسیدگی به پرونده روح ا... زم درخصوص 
همکاری وی با هنگامه شهیدی و شادی صدر مطالبی مطرح و مشخص شد متهم 
از هنگامه شــهیدی برای امور آمدنیوز پول قرض گرفته است.زم در این جلسه 
با بیان این که »خانم شــهیدی اخبار و مطالبی را ارسال می کرد« افزود: او کمک 
فکــری نمی داد؛ اما زیاد صحبت می کرد مثلا راجع به فردی صحبت کرده بود که 
خارج از ایران کارش را پیگیری می کرد و نام او شادی صدر بود که من 10 بار با 
او تماس گرفتم.در این جلسه رئیس دادگاه ضمن قرائت اظهارات هنگامه شهیدی 
در خصوص ارتباط وی با متهم زم گفت: در اظهارات وی آمده اســت: »با زم از 
خرداد سال 9۵ ارتباط داشتم و به من علاقه پیدا کرد و از من خواستگاری کرد.«

انصاف نیوز مدعی شد: مرتضی غرقی خبرنگار شبکه خبر در حساب کاربری 
خود در توئیتر با انتشــار تصویری از احمد صمدی، خبرنگار سابق صداوسیما 
در شــبکه فارسی زبان ایران اینترنشنال از پدیده مهاجرت مجریان و خبرنگاران 
صداوسیما به شــبکه های فارسی زبان خارجی ابراز تاســف کرد و نوشت: دو 
خبرنگار ایرانی احمد صمدی و نیلوفر پور ابراهیم را در تلویزیون اینترنشنال دیدم، 
فلاح و دو خبرنگار قبلی صدا و سیما هم به لندن مهاجرت کرده اند، تاسف خوردم 
که چرا نیرو هایی که از جیب ملت تربیت شده اند، اکنون در خدمت دشمنان ملت 

هستند، چرا؟
همشهری آنلاین نوشت: محمد مهاجری عضو شورای سردبیری خبرآنلاین در 
توئیتی نوشت: بنا بر آن چه اطلاع یافته ام، نامزد جدیدی که وارد انتخابات ریاست 
جمهوری سیزدهم خواهد شد، آقای عبدالناصرهمتی رئیس بانک مرکزی است. 
این کاندیداتوری در راســتای این نظریه صورت می گیرد که معتقد است مشکل 

اصلی کشور، اقتصاد است و یک رئیس جمهور اقتصاددان می خواهد.
 مدیران مراقب پرداخت فوق العاده مرزی باشند

یک مقام مســئول در پاســخ روزهای گذشــته خود به تعدادی از سازمان ها 
و ادارات دولتــی که درباره نحوه پرداخت مزایــای مربوط به حضور در مناطق 
مرزی اســتعلام کــرده بودند، تاکید کرده اســت ملاک همه دســتگاه ها برای 
برقراری فوق العاده نقاط مرزی، باید بخشــنامه آبان ماه ســال 1398 وزارت 
کشــور و مصادیق تعیین شده در آن باشد و ســایر بخشنامه های دستگاه ها و 
 نهادهای استانی نباید ملاک عمل و مجوز پرداخت مبلغی ذیل عنوان فوق العاده

 مذکور باشد.
مجوز نقره داغ علاقه مندان به اتباع غیرمجاز صادر شد

با توجه به تاکیدات مســئولان ارشــد اجرایی و مجوزهای قانونی برای برخورد 
با کارفرمایانی که اقدام به اســتفاده از خدمات اتباع خارجی غیرمجاز می کنند، 
یــک نهاد دولتی در نامه روزهای اخیر خود به تعدادی از ســازمان های دولتی 
و تشــکل های صنفی، با تاکید بر ضرورت انجام بازرســی هــای دوره ای و 
رســیدگی به گزارش ها، متذکر شده در ســال 1399، جریمه هر روز استفاده از 
 این مستخدمان غیرمجاز، 300 هزار تومان خواهد بود و در صورت تکرار، جریمه 

دو برابر می شود.  

پشت پرده سیاست 

شما رهبر بشوید 
14 خرداد 99 برای اولین بار صوتی از رهبر انقلاب منتشر شد که تا به حال رسانه ای نشده بود. 
این فایل صوتی، حاوی سخنانی است که حضرت آیت ا... خامنه ای در یک محفل خصوصی، 
از دیدار محرمانه با حضرت امام خمینی رحمة ا... در سال آخر عمر امام بیان می کنند؛ جایی 
که امام برای اولین بار در حضور ســران قوا به ایشان می گویند »شما رهبر بشوید.« براساس 
Khamenei.( گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر آثار حضرت آیت ا... خامنه ای

ir(، امام خمینی رحمة ا... در مهرماه 6۷، یعنی قریب به شش ماه مانده به رویدادهای فروردین 
68 که به عزل آیت ا... منتظری از رهبری آینده نظام و انقلاب انجامید، در جلسه ای با سران قوا 
)آقایان خامنه ای، هاشمی، موسوی، موسوی اردبیلی( و حاج سید احمد خمینی، ضمن تأکید 
مجدد بر کنار گذاشتن آقای منتظری، رهبری آیت ا... خامنه ای را پیشنهاد داده بودند.متن بیانات 
رهبر انقلاب در این صوت را بخوانید :  » در یک جلسه  دیگر باز ایشان ]عدم صلاحیتّ آیت ا... 
منتظری برای رهبری آینده[ را مطرح کردند. من به ایشان گفتم: »آقا! ما در این مجموعه  دوستان 
کس دیگری غیر از ایشــان نداریم.«؛ ایشان گفتند: »نه، این جور نیست! شما رهبر بشوید.«؛ 
همین جور؛ »شما رهبر بشوید.«؛ من اصلًا این حرف را جدّی نگرفتم؛ واقعاً جدّی نگرفتم، هیچ؛ 
همین طور سکوت کردم و نگاه کردم. جلسه هم سکوت شد، چند لحظه ای گذشت. من روبه 
روی امام نشسته بودم، حاج احمد آقا این طرف من نشسته بود. ایشان ]خطاب به من[ گفت: »بله، 
چطور شما می گویید کسی نیست؟ شما هستید، آقای موسوی اردبیلی هست.« دوباره امام گفت: 
»نخیر، ایشان رهبر بشوند.« شاید هم اسم آوردند و مشخّص کردند آقای خامنه ای. در جلسه 
حالت خاصّی هم تاحدودی پیش آمد، ولی من این را که ممکن اســت این در ذهن امام باشد 
واقعاً جدّی نگرفتم. ]با خود[ گفتم حالا به عنوان مثال گفتند شما رهبر باشید. اصلًا یادم نماند. بعد 
از چند روز بنا بود همه  رفقا در دفتر من جمع بشوند. آقای هاشمی چند دقیقه ای زودتر آمده بود. 
به من گفت: »فلانی! نظر شما راجع به آن مطلبی که امام گفتند چیست؟«؛ من اصلًا یادم نیامد 
که ایشان چه می گوید. گفتم: »کدام مطلب؟«؛ گفت: »این که گفتند شما رهبر باشید.«؛ گفتم: 
»هیچی!«؛ گفت: »نه، امام بی فکر قبلی این حرف را نمی زند. این حرف همین طوری از دهان 
امام نپرید. این را با فکر قبلی می گوید.« گفتم: »من نمی دانم. من نمی دانم.«؛ چند ماه بعد  در اتاق 
آقای هاشمی جلسه ای با ایشان داشتیم. باز همین صحبت پیش آمد. گفتم: »آقای هاشمی! بدان 
اگر چنین چیزی برای من پیش بیاید قطعاً و یقیناً آن را قبول نخواهم کرد. این را مطمئن باشید.« 
واقعاً هم بنایم بر همین بود و اصلًا احتمال هم نمی دادم که قضیهّ به این شکل مطرح بشود. البتهّ 
اندکی قبل از فوت امام " همان روز و شب " صحبت شورای رهبری جدّی شد. افرادی هم که 
جمع شده بودند، اسم من را به عنوان یک فرد می آوردند امّا به این شکلی که بعداً پیش آمد اصلًا 
به ذهن ما خطور نمی کرد.«این برای نخستین بار است که به نقل از رهبر انقلاب، مطلبی درباره 
نظر امام مبنی بر رهبر شدن ایشان، منتشر می شود. طی 31 سال گذشته به جز این مورد ، موارد 
دیگری در تایید صلاحیت رهبرانقلاب توسط امام خمینی منتشر شده بود اما نقل کننده آن ها یا 
مرحوم آیت ا... هاشمی رفسنجانی بودند یا مرحوم حاج سید احمد خمینی. از جمله در جلسه 
14 خرداد 68 مجلس خبرگان رهبری در خلال بحث ها برای تعیین رهبر جمهوری اسلامی، 
مرحوم هاشمی رفسنجانی نقل کرده بود: »امام خمینی )ره( در یک جلسه عمومی و یک بار 
نیز در یک جلسه خصوصی به بنده فرمودند که آقای خامنه ای بهترین فرد برای رهبری انقلاب 
اســلامی است.« همچنین مرحوم حاج سید احمد خمینی نقل کرده بود که: »وقتی که آیت ا... 
خامنه ای در سفر کره )شمالی( بودند، امام گزارش های آن سفر را از تلویزیون می دیدند. از آن 
منظره دیدار از »کره«، استقبال مردم و سخنرانی ها و مذاکرات در آن سفر خیلی جالب بود و امام 

گفته بودند الحق ایشان شایستگی رهبری را دارند.«

 وال اســتریت ژورنال: ذخایــر اورانیوم غنی شــده ایــران 50 درصد افزایش
 یافته است 

وال اســتریت ژورنال: ذخایر اورانیوم غنی شــده ایران ۵0 درصد افزایش یافته 
اســت. به گزارش قدس آنلایــن، خبرنگار روزنامه آمریکایی »وال اســتریت 
ژورنــال« به نقل از گزارش هایی از آژانس بین المللی انرژی اتمی مدعی شــد 
که ذخایر اورانیوم غنی شــده ایران حدود ۵0 درصد افزایش یافته و به هزار و 
۵۷2 کیلوگرم افزایش یافته اســت.وی در ادامه گفت که قابل ذکر است که 483 
کیلوگرم از این حجم،  تا 2 درصد تا کمتر غنی شــده که اساســا مواد مفیدی به 
شــمار نمی آیند. بنابراین مواد مفید حدود 108۵ کیلوگرم می باشد.این خبرنگار 
روزنامه آمریکایی اضافه کرد که آژانس بین المللی انرژی اتمی در گزارش هایی 
»نگرانی های جدی« از ادامه عدم اجازه ایران برای دسترســی به دو محلی ابراز 
داشته که احتمالا مواد هسته ای و فعالیت های هسته ای اعلام نشده داشته اند.این 
ادعا از سوی این نهاد بین المللی در حالی مطرح می شود که »کاظم غریب آبادی« 
سفیر و نماینده دائم جمهوری اسلامی ایران نزد سازمان های بین المللی در وین 
و نماینــده دائم ایران در آژانس بین المللی انــرژی اتمی ماه پیش اعلام کرد که 
جمهوری اســلامی ایران با پذیرش 21 درصد کل بازرسی های آژانس در سطح 
جهانی در ســال 2019 و همچنین پذیرش بیش از 90 درصد از بازرســی ها 
در گروه 62 کشــوری که به آن تعلق دارد، یک بار دیگر در صدر کشــورهای 
پذیرنده بازرسی های آژانس قرار گرفت. همچنین خبرگزاری بلومبرگ ماه پیش 
گزارش داده بود که بازرسی های آژانس از تاسیسات هسته ای ایران به بیشترین 
میزان طی 10ســال گذشته رسیده و آژانس یک هزار و 103 نفر روز در خاک 
 ایران به بازرسی از سایت های غنی سازی اورانیوم و سایت تولید برق هسته ای

 پرداخته است.
رویترز: آمریکا به دنبال تحریم ده ها نفتکش به دلیل صادرات نفت به ونزوئلا است 
یــک مقام آمریکایی تاکید کرد که واشــنگتن به دنبال اعمــال تحریم بر ده ها 
نفتکش به دلیل ایفای نفش در صادرات نفت به ونزوئلا است. به گزارش قدس 
آنلایــن، 4 منبع مرتبط با صنعت حمل و نقل دریایــی خبر دادند که آمریکا به 
دنبال تحریم دست کم 40 نفتکش خارجی به دلیل تجارت با ونزوئلا است.این 
منابــع حمل و نقل دریایی که با خبرگزاری رویترز گفت وگو می کردند گفتند که 
تحریم های احتمالی علیه نفتکش های مختلف به زودی اعمال خواهد شــد.این 
منابع گفتند که تحریم های اعمالی 2۵ ســوپر نفتکش را که هر کدام تا 2 میلیون 
بشکه نفت را می تواند حمل کند شــامل می شود و 1۷ نفتکش دیگر کوچکتر 
هســتند.خبرگزاری رویترز نوشــت که وزارت خزانه داری آمریکا در این باره 
هیچگونه اظهارنظری نکرده و کاخ ســفید و وزارت خارجه آمریکا نیز واکنشی 
به این گزارش نداده اند.مقامات آمریکایی به طور مداوم نفتکش ها و شرکت های 
حمل ونقل را به دلیل تعامل با ونزوئلا تحت تحریم قرار داده  و هشــدار داده اند 
در صورتی که شــرکت های دیگر نیــز از تحریم های آمریکا تبعیت نکنند وارد 
لیست سیاه خواهند شــد.وزارت خزانه داری آمریکا 3 روز پیش چهار شرکت 
 نفتــی و 4 نفتکش را که به انتقال نفت ونزوئــلا می پرداختند تحت تحریم های 

خود قرار داد.

تازه های مطبوعات
روزنامه ســازندگی با تیتر »تَرَک در دیوار تحریم« و  انتشــار عکسی از 
نفتکش های ایرانی که راهی ونزوئلا شدند نوشت: » پنجمین نفتکش ایرانی 
نیز در آب های ســاحلی ونزوئلا لنگر انداخت و بار خود را خالی کرد. هم اکنون 
بنزین صادراتی ایران در پمپ های بنزین ونزوئلا در دسترس است. دو کشور ایران 
و ونزوئلا که از ســوی آمریکا در تحریم هســتند همکاری های خود را افزایش 

داده اند.«
دنیای اقتصاد- آزادسازی سهام عدالت درحالی از ابتدای هفته جاری به مراحل 
نهایی رسید که هنوز خیلی از مردم اطلاعات جزئی و کاملی از نحوه آزاد سازی و 

نحوه مدیریت این سهام ندارند.
شــرق- این روزنامه در گزارشی با تیتر »دغدغه های سیدحسن در 48 سالگی« 
نوشت: بررسی ها نشان می دهد که کلیدواژه »مردم« بیش از مقولات دیگر در گفتار 
حسن خمینی پررنگ است.  این روزنامه در بخشی از این گزارش این قسمت از 
صحبت های سید حسن خمینی را آورده است: »اگر دین وارد عرصه حکومت شده 
که وجه ممیزه ماست، پشتوانه ای با عنوان خطابات قانونیه دارد که امام در مباحث 
اصول فقه مطرح می کنند. در چارچوب ایــن مباحث امام، رابطه دین و مردم، از 

موالی و عبید باید به رابطه شهروند و قانون گذار تغییر کند.«
آرمان ملی- امیررضا واعظ آشــتیانی مدیرعامل اسبق تیم استقلال تهران که در 
انتخابات 2 اســفند با  ۵2۷3  رای از حوزه تفرش، آشــتیان و فراهان نتوانست 
راهی به مجلس پیدا کند، با ابطال مدرک منتخب مردم آشــتیان شانس مجددی 
را در مقابل خود برای حضور در مجلس می بیند و در یادداشــتی در  این روزنامه  
 در قامت یک نماینده مجلس نوشــت: »پیگیری مطالبات از دولت، شمشیر از رو

 بستن  نیست .«
درخواست دخالت جویانه ماکرون از ایران 

رئیس جمهور فرانســه از ایران خواست فریبا عادل خواه را آزاد کند .به گزارش 
قدس آنلاین، »امانوئل ماکرون«، رئیس جمهور فرانسه با دخالت در مسائل داخلی 
ایران خواستار آزادی »فریبا عادل خواه« شده است. به نوشته خبرگزاری فرانسه 
ماکرون در توئیتر بازداشــت فریبا عادل خواه را »غیرقابل قبول« توصیف کرده و 
نوشته است: »پیام من به مسئولان ایران: عدالت ایجاب می کند که هموطن ما فوراً 
آزاد شود.«»ســید عباس موسوی«، سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در 
واکنش به اظهارات مداخله جویانه مقام های فرانسه در این خصوص گفت: »تابعیت 
مضاعف اتباع ایرانی وفق قوانین جمهوری اسلامی ایران به رسمیت شناخته نشده 
و لذا خانم فریبا عادلخواه یک تبعه ایران محسوب و به عنوان یک ایرانی از تمامی 
حقوق شهروندی شناخته شده برای اتباع ایرانی بهره مند است.« موسوی با تاکید 
بر اینکه پرونده خانم عادلخواه در چارچوب قوانین دادرســی عادلانه کشــور با 
دقت توسط قوه قضائیه در حال رسیدگی است، مداخله وزارت خارجه فرانسه در  
پرونده اتباع ایران  را فاقد موضوعیت و وجاهت خواند و افزود: این اقدام  نه تنها 
کمکی به حل موضوع نمی کند، بلکه منجر به پیچیده تر شدن روند دادرسی خواهد 
شد. سخنگوی وزارت امور خارجه این اقدام دولت فرانسه را به منزله مداخله در 

امور داخلی کشورمان و غیر قابل پذیرش خواند.

مشاركت فعالين حوزه مسافري و گردشگري 
در اجراي شيوه نامه هاي بهداشتي

  فاطمه راد  گروه خبــر // مدیر کل بنادر و دریانوردي هرمزگان 
گفت: در دوره زمانی دو ماه نخســت امسال، 6۷6 هزار تن انواع کالا 
در بنادر جزیره قشم تخلیه و بارگیری شده واجراي  الزامات و شیوه 
نامه هاي بهداشتي و مراقبتي  کاهش 98 درصدي ترابری دریایي را در 
بر داشته است. به گزارش خبرنگار دریا ، "اله مراد عفیفي پور"  ضمن 
تشریح آمار وعملکرد 60 روزه نخست سال  جاري  در بنادر جزیره 
قشم  اظهار داشــت: در این دوره زمانی،  6۷6 هزار و 933 تن انواع 
کالاهاي نفتي و غیر نفتي تخلیه و بارگیري شــده است.وي گفت: از 
مجموعه عملیات تخلیه و بارگیری انواع کالاها ، 6۵6 هزار و ۷3۷ تن 
مربوط به کالاي غیر نفتي و 20 هزار و 196تن به فرآورده هاي نفتي 
اختصاص دارد. افزایش ۷ برابري صادرات انواع کالاهاي غیر نفتي این 
مقام مسول از افزایش ۷ برابري صادرات کالاي غیر نفتي در بنادر قشم

سخن به میان آورد و افزود: از ابتداي سال جاري تاکنون، 24 هزارو 3۵9 
تن کالاي صادراتي جابجا شد ه که در همسنجي با مدت مشابه سال قبل 
از رشــد 6۷9 درصدي برخوردار بوده است. عفیفي پور حجم عملیات 
کابوتاژ)کــران بری( کالاهاي غیرنفتي را نیز رقمی افزون بر 624 هزار و 
3۷1  تن اعلام کرد. و افزود: ازابتداي سال جاري تاکنون 3 هزارو ۷93 
تن انواع کالاهاي غیر نفتي از بنادر جزیره قشم ترانشیب شد که نسبت به 
مدت مشــابه سال قبل از رشد 490 درصدي )6 برابري( برخوردار بوده 
است.وی گفت: از ابتدای سال 99 تا آغاز خرداد ماه جاری، TeU کانتینر 
با رشد 131 درصدي )4 برابري( در بنادر بهمن و کاوه تخلیه و بارگیري 
شد.مدیر کل بنادر و دریا نوردي هرمزگان به کارنامه فعالیت هاي مسافري 
و گردشــگري دریایی در جزیره قشم نیز اشاره اي داشت و گفت: شیوع 
و اپیدمي ویروس کرونا  در کشــور تاثیراتي را در همه حوزه ها بجاي 
گذاشــت که حمل و نقل و گردشــگري دریایي نیز از موج این ویروس 
مصون نماند به گونه اي که در دو ماهه نخست امسال، ترابري 83 هزار و 
119 نفر سفر به ثبت رسید که نسبت به مدت مشابه سال قبل کاهش 98 
درصدي داشته است. عفیفي پور  اهتمام و معاضدت کلیه دست اندرکاران 
این حوزه و تبعیت از شیوه نامه هاي بهداشتي و مراقبتي را شایسته تقدیر 
دانســت و اظهار داشت: در ایامي که اوج فعالیت تعاوني هاي مسافري و 
گردشگري دریایي بود کلیه فعالین این حوزه تلاش در جهت جلوگیري 
از شــیوع  این ویروس را ارجح امور قرارداده و با رعایت پروتکل هاي 
بهداشتي، اقدامات مراقبتي و تعطیلي مراکز گردشگري از هیچ تلاشي در 

جهت کاهش تبعات ناشي از شیوع ویروس کوید 19 فرو گذار نبودند.
دوبرابر شدن حوزه های امتحان نهائی 

در هرمزگان
  مجید حسین پور گروه خبر //رئیس اداره سنجش و ارزشیابی آموزش 
و پرورش هرمزگان گفت:در ســال گذشــته 133حوزه امتحان نهائی در 
هرمزگان وجود داشت که برای رعایت پروتکل های بهداشتی، این تعداد 
به 246حوزه در سال جاری افزایش یافته است.به گزارش خبرنگار دریا، 
عیسی افروخته در حاشیه برگزاری آزمون نهائی پایه دوازدهم رشته های 
تجربی و ریاضی گفت: در ســال گذشته تعداد 133 حوزه برای برگزاری 
امتحانات نهائی پیش بینی شده بود.وی افزود: برای رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و ارتقاء سلامت دانش آموزان، تعداد حوزه های امتحان نهائی دو 
برابر شده و به 146 حوزه در سطح استان افزایش یافته است.افروخته ادامه 
داد: داشتن ماسک برای حضور در جلسه الزامی است و دانش آموزانی که 
به هر دلیلی فاقد ماســک بهداشتی هستند، قبل از ورود به جلسه امتحان 
به آنها ماسک داده می شــود.رئیس اداره سنجش و ارزشیابی آموزش و 
پرورش استان هرمزگان خاطر نشان کرد: آزمون دروس نهائی رشته های 
نظری و فنی حرفه ای 1۷ خرداد ماه 99 آغاز شــده است و به مدت یک 

ماه ادامه خواهد داشت.

خبر

خبری
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سرمقاله

قاتل پزشکان و پرستاران نشویم
  درحالی آمــار مبتلایان به کرونا در هرمــزگان از مرز روزانه 
200و300 نفر گذشته است که اگر امکانات آزمایشگاهی افزایش 
یابد، به همان نســبت میزان شناسایی بیماران افزایش می یابد. در 
حال حاضر بیش از ۵ هزار نفر مبتلای قطعی به کرونا در اســتان 
شناســایی شده اند و متاسفانه آمار مبتلایان و فوتی ها روز به روز 
در حال افزایش اســت. در هفته گذشته اعلام شد 163نفر از کادر 
بهداشت و درمان هم به این بیماری مبتلا شده اند و با روند افزایشی 
فعلی به احتمال زیاد در روزهای آینده این آمار از مرز 200نفر هم 
خواهد گذشت. متاسفانه در هفته های اخیر وبا عادی سازی شرایط 
توسط دولت با حذف ولغو محدودیت ها وممنوعیت ها، شهروندان 
نیز تصور کردند که شرایط عادی شده و طغیان کرونا به پایان رسیده 
اســت و به همین دلیل به قرنطینه های خانگی شان پایان دادند و 
بدون ماسک و... در مناطق مختلف از جمله بازارها، پارک، ساحل 
و... حاضر شدند. مراسمات افطاری، عروسی، جشن تولد، ختم و... 
برگزار کردند و به همین دلیل افزایش چندبرابری مبتلایان به کرونا را 
در هفته های اخیر و بخصوص دوهفته اخیر شاهدیم که این وضعیت 
باعث شد اعلام شود که بخش های بیمارستانی پاسخگوی نیازمان 
نیست و از هتل ها برای بستری بیماران استفاده شود. اما به مردم این 
موضوع را اعلام نکردند که هرمزگان با کمبود شدید پزشک و پرستار 
مواجه است ودر حالت عادی 1600پرستار در استان کمبود داریم 
و برخی از تخصص های پزشــکی هم در استان کمبود وجود دارد 
و با ابتلای برخی از جامعه پزشــکی به کرونا، اگر که خدای ناکرده 
جان شان را از دست دهند، دیگر به راحتی نمی توان این کمبود را 
جبران کرد که در چند روز اخیر نیز در فضای مجازی اسامی تعدادی 
از پزشکان مبتلا به کرونا دیده شد.اگر هم بیماران در هتل بستری 
شوند، برای تامین کادر پزشک، پرستار و... چه کار باید کرد؟ اگرچه 
که دیرهنگام استاندار به فرمانداران دستور داد محدودیت هایی را در 
برخی بخش ها اجرا کنند؛ اما بنظر می رسد درصورتیکه محدودیت ها 
و ممنوعیت های شــدیدی اجرا نشود، افسار کرونا که هم اکنون تا 
اندازه ای از کنترل مســئولان خارج شده است، دیگر به هیچ وجه 
قابل کنترل نخواهد بود و کادر بهداشــت ودرمان که در خط مقدم 
جبهه سلامت  قرار دارند، قربانی خواهند شد و صنوف و شهروندانی 
که پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کنند وخودشان و دیگران 
را به این بیماری مبتلا می کنند وفشار بیشتری را بر کادر درمان وارد 
می کنند و اگر باعث شوند این قشر جان شان را ازدست دهند؛ در 
واقع آنها مقصر و قاتل پزشکان، پرستاران و... محسوب می شوند. در 
همین راستا بایستی به اجرای پروتکل های بهداشتی در برخی اماکن 
مانند بازار ماهی فروشان، میدان میوه وتره بار، بنکداران و... اجرایی 
شود وجابجایی شان بطور کامل اجرایی شده وبا کسانی که در این 
بخش اختلال ایجاد می کنند، بشــدت برخورد شود؛ زیرا سلامت 
جامعه از هر موضوعی مهم تر است ونباید اجازه دادافرادی سلامت 

شهروندان را فدای منافع خودشان کنند.
     علی زارعی

نماینده مردم هرمزگان در مجلس:

 اشتغال مهم ترین اولویت مجلس یازدهم است
  گروه خبر// نماینده مردم هرمزگان در مجلس شــورای اسلامی 
مشــکلات اقتصادی و وضعیت نامناسب اشــتغال را مهم ترین 
مشکلات عمومی کشور برشمرد و گفت: مهم ترین اولویت مجلس 
یازدهم با توجه به تاکیدات مقام معظم رهبری وضعیت اشتغال و 

حل مشکلات اقتصادی خواهد بود. 
  احمد مرادی در پاسخ به این سوال که با توجه به مشکلات اقتصادی و 
معیشتی مردم و شیوع بیماری کرونا اصلی ترین اولویت مجلس یازدهم 
چیست؟ اظهار داشــت: هر مجلسی برای خودش یک سری اولویت ها 
دارد. وی افزود: به نظر من با توجه مشکلات اقتصادی و تاکیدات فراوان 
مقام معظم رهبری بر اقتصاد با اینکه عمل به این شعار بر عهده دولت است 
و این مشــکلات با ایجاد اشتغال حل می شود مهم ترین اولویت مجلس 
یازدهم وضعیت اشتغال است.مرادی گفت: با توجه به مصوبه  مجلس در 
برنامه ششم توسعه، دولت موظف شد سالانه یک میلیون شغل ایجاد کند 
اما این مصوبه اجرایی نشده است و همچنین به معیشت دهک های پایین 
هم توجهی نشد لذا مجلس باید پیگیر مصوبات باشد و از دولت به طور 

جد بخواهد مصوبات مجلس را اجرایی کند.
  نماینده مردم بندرعباس، حاجی آباد، قشــم، بندر خمیر و ابوموسی در 

مجلس شورای اسلامی در پاســخ به این سوال که نقاط ضعف و قوت 
مجلس دهم را چه می دانید؟ گفت: در بحث نقاط قوت به استثنای شیوع 
ویروس کرونا که کارها را مختل کرد، مجلس دهم هر سال بودجه را در 
موعد مقرر تصویب کرد و برنامه ششم توسعه را هم به موقع تصویب کرد 
همچنین در موضوعات کلان کشــوری که به هماهنگی بین قوا نیاز بود 

سران قوا و نمایندگان به هماهنگی های لازم رسیدند.
وی ادامه داد: مجلس دهم نقاط ضعف بسیاری هم دارد و اینکه از مجموع 
290 نماینده مجلس دهم فقط ۵6 نفر توانستند به مجلس یازدهم راه پیدا 
کنند یعنی مردم از عملکرد نمایندگان در بسیاری از موضوعات راضی 
نبودند.مرادی تاکید کرد: در بحث تعدد قوانین و طرح هایی که به مجلس 
دهم داده می شــد هم این مجلس خوب عمل نکرد و در مجلس یازدهم 
تلاش می کنیم بیشــتر به اصلاح قوانین و رفع نواقص قوانین بپردازیم تا 

اینکه به سراغ تصویب قانون جدید برویم.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس دهم و یازدهم شــورای اســلامی در 
پاسخ به این سوال که مجلس جدید چگونه می تواند به مجلسی کارآمد 
تبدیل شــود؟ بیان کرد: کارآمدی مجلس بســتگی به خود نمایندگان 
مجلس دارد همه باید بدانند ما در وهله اول نماینده کل کشــور هستیم 

و طبــق قانون نماینــدگان حق 
اظهارنظر در مســائل کشــور را 
دارنــد.وی ابراز داشــت: مجلس 

یازدهم باید مســائل و مشکلات ملی و منطقه ای را احصا کند و با رفع 
 این مشکلات خود را قوی و مقتدر کند؛ همچنین از پرداختن به حواشی

 هم بپرهیزد.
   بــه گــزارش  تســنیم؛ احمد مــرادی در پاســخ به ســوال آخر که 
اصلی ترین مشکلات حوزه انتخابیه بود، عدم توجه دولت به استان هایی 
مانند هرمزگان، عدم قرارگیری ظرفیت اشــتغال استان در دست بومیان 
و نیروهای ماندگار، عدم توجه به نیروهای کارآمد اســتان در سطح ملی 
را از مشــکلات اصلی استان برشمرد.وی خاطرنشــان کرد: مناطق آزاد 
قشــم و کیش یکی دیگر از مشکلات اســتان هرمزگان هستند که بعد از 
گذشت ســالیان هنوز نتوانسته اند خود را با اســتان هرمزگان هماهنگ 
کنند و با اســتان بیگانه هســتند.نماینده مردم در مجلس تاکید کرد: هر 
 شهرســتان هم به فراخور خودش دارای مشــکلات فراوانی اســت که 

باید حل شود.

  زهــرا آژ- گــروه خبــر //رییس ســازمان 
جهادکشاورزی استان هرمزگان با اشاره به  کسب 
رتبه نخست کشــوری در جذب منابع اعتباری 
گفت: 580 میلیارد تومان در قالب 900 طرح در 
بخش کشاورزی استان هرمزگان از سال گذشته 
جذب شده که با اجرای این طرح های تولیدی، 

اقتصاد استان متحول خواهد شد.
  به گزارش خبرنگار دریــا، علی باقرزاده همائی با 
اشاره به اهمیت بخش کشاورزی در توسعه اقتصادی 
استان هرمزگان اظهار کرد: ۵80 میلیارد تومان منابع 
تسهیلاتی در قالب 900 طرح با اشتغالزایی بیش از ۵ 

هزار نفر در سال گذشته جذب شده است.وی افزود: 
بخشی از این منابع تســهیلاتی از بند الف تبصر18 
تامین شــده که 112 طرح در حــوزه های گلخانه، 
آبزی پــروری، صنایع تبدیلی و غذایی، دام و طیور و 
سرمایه گردش با اعتباری بالغ بر 36۵ میلیارد تومان 
را در بر می گیرد. رییس ســازمان جهادکشاورزی 
هرمزگان در ادامه در خصوص مابقی منابع تسهیلاتی 
ابراز داشــت: 94 میلیارد تومان در قالب ۷3 طرح از 
محل صندوق توسعه ملی ،30 میلیارد تومان در قالب 
18 طرح از محل اشــتغال پایدار روستایی، ۵ /28 
میلیارد تومان در قالب 143 فقره خرید ماشین آلات و 

ادوات مختلف از محل مکانیزاسیون ، 8 میلیارد تومان 
در قالب 6 طرح از محل تامین مالی بنگاههای کوچک 
و متوسط و ۷00 میلیون تومان در قالب تسهیلات 20 
طرح از محل مشاغل خانگی از دیگر منابع تسهیلاتی 
می باشد. باقرزاده همچنین به بخشودگی 100 میلیارد 
تومانی سود و جرائم بیش از ۷ هزار فقره تسهیلات 
معوقه بخش کشاورزی اشاره کرد و افزود: تاکنون 3 
هزار و ۵۵0 نفر اشــتغال جدید در سامانه رصد ثبت 

شده است. 
  بــه گفته وی، 300 کارورز و 200 مهارت آموز در 

واحدهای تولیدی شروع به کار کردند.

 این مسوول همچنین به رفع موانع از 14 واحد تولیدی 
با اشتغال 600 نفر و سرمایه گذاری 100میلیارد تومان 
در این استان خبر داد وخاطرنشان ساخت: کسب رتبه 
نخســت کشــوری در جذب منابع اعتباری بند الف 
تبصره 18 با بیش از 20 درصد از کل منابع پرداختی 
در کشور از دســتاوردهای سازمان جهادکشاورزی 

استان هرمزگان در سال گذشته بوده است.
  باقرزاده در پایان تخصیص 90میلیارد تومان از منابع 
تبصره 18 به طرح های مصوب در بانک های عامل 
را از انتظارات پیش روی سازمان جهادکشاورزی در 

سال جاری دانست.

رییس سازمان جهادکشاورزی هرمزگان خبر داد 

 کسب رتبه نخست کشوری در جذب منابع اعتباری  

رئیس گروه برنامه ریزی و بودجه شیلات هرمزگان خبر داد

تحقق 77 درصد از اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای شیلات هرمزگان
  مجتبی حسن زاده- گروه خبر //رئیس گروه برنامه ریزی و بودجه 
شیلات هرمزگان از تخصیص بالغ بر77درصد از اعتبارات تملک 

دارایی های سرمایه ای شیلات هرمزگان در سال 98 خبر داد.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ علی دانش پژوه با اشاره به اهمیت فعالیت های 
شــیلاتی برای جهش و رونق تولید به ویژه در اســتان هرمزگان گفت: 
بی شک تداوم فعالیت های شــیلاتی در راستای تحقق جهش و رونق 
تولیــد نیازمند تخصیص اعتبارات کافــی و حمایت های بیش از پیش 
مسئولین استانی و کشوری است.وی تصریح کرد خوشبختانه در سال 98 
با پیگیری های انجام شده و حمایت های استانداری هرمزگان، سازمان 
شیلات ایران، ساز مان مدیریت و برنامه ریزی استان و فرمانداران استان، 

این اداره کل توانست بالغ بر 340میلیارد ریال از محل اعتبارات تملک 
دارایی های سرمایه ای اعتبار جذب کند که از این میزان بالغ بر ۷۷درصد 

آن معادل  2۷0میلیارد ریال تخصیص و تحقق یافت.
 دانش  پژوه افزود: درســال 98 و در مقایســه با سال 139۷ اداره کل 
شیلات هرمزگان  رشد 1۷ درصدی در میزان اعتبار و 9 درصد رشد در 

میزان تخصیص اعتبار را شاهد بوده است.
  رئیس گروه برنامه ریزی و بودجه شــیلات هرمزگان با اشاره به اینکه 
اعتبار مصوب سال 1398 تعداد 22 پروژه را در سطح استان پوشش داده 
اســت گفت: اعتبار بارز و شاخص ردیف اعتبارات سال 1398 ، اعتبار 
ردیف 41- ۵30000 موضوع بند )ه( تبصره ۵ ) ســفر ریاست محترم 

جمهوری( با تخصیص صد در صد بوده است.
علی دانش پژوه با بیان اینکه از محل اعتبارات هزینه ای ، اعتبار ســال 
1398 مبلغ  180 میلیارد ریال با تخصیص صد در صد بوده که نســبت 
به ســال 139۷ حدود 19 درصد رشد داشته است؛میزان کسری اعتبار 
سال 1398 حدود 24 میلیارد ریال خواند و گفت: امید است با پیگیری 
و تلاش شبانه روزی مدیرکل محترم و بذل توجه استاندار محترم معزز 
به زودی مرتفع گردد.وی افزود :در ســال 1398 تعداد 63 طرح به مبلغ 
حدود 2300 میلیارد ریال جهت دریافت تســهیلات به بانکهای عامل 
معرفی شــده اند که تعداد 29 طرح با مبلغ 630 میلیارد ریال موفق به 

جذب تسهیلات گردیده اند.
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قیمت ارز گران خواهد شد 
هم گران مهر زنان خواهد شد 

قیمت ارز گران خواهد شد
هم گران مهر زنان خواهد شد

مرغ و ماهی که گران شد بسیار
بعد از آن نوبت نان خواهد شد

قیمت شیر و پنیر و کره هم
ناگهان در فوران خواهد شد

مسکن مهر بهم خواهد ریخت
مشکل خانه فلان خواهد شد

قیمت سکّه و یورو و دلار
لحظه ای در نوسان خواهد شد
پول ملیّ به فنا خواهد رفت

کمترین ارز جهان خواهد شد
بحث بازار و سیاست همه جا

گپ و گفت همگان خواهد شد
این بگوید که چنین خواهد شد
آن بگوید که چنان خواهد شد

نحوه ی کنترل قیمت ها
بحث اجلاس سران خواهد شد

و یقین فکر خروج از کشور
در سر پیر و جوان خواهد شد

آخرش سکته ی قلبی ست، تمام
قلب ما بی ضربان خواهد شد

  حسین شادمهر
****

خانه  یِ بنده کجاست؟ 
از رویِ دست سهراب سپهری
نشانیِ زمینِ خریداری شده!

 خانه  یِ بنده کجاست؟
»در فلق بود« که یک آدمِ مادر مرده.

آدرسِ خانه  یِ آینده  یِ خود،
)یعنی آن تکّه زمین را که چهار ماهِ پیش

در همین بنگاهی، قولنامه کرده(
از مدیریتّ محبوبِ »آژانسِ مسکن« می  پرسید.

صاحبِ بنگاهی
– با صدایی دو رگه، آن هم از لای سبیلِ پرُپشُت 

در جوابش فرمود:
»آی عمو، با تو هستم، داشّم!

»نرسیده به درخت«
درّه ای هست که از جیبِ حاجی  ت گودتره،

توش پرُ از ماسه و سنگ.
می  روی تا تهِ اون درّه که از نافِ گدوک

»سر به در می  آرد«
پس به سمتِ گَوَن ها می  پیچی،
دو قدم مونده به اون قُلهّ  یِ کوه،

پایِ چن تا صخره،
سی چهل آدمِ مفلوک، درست عین خودت، می  بینی،

که تویِ پوز و دکِ هم می  زنن.
»و تو را ترسی شفّاف فرا می  گیرد«!

قولنامه تویِ دستِ همه شون،
همگی هم می دونن که جنابِ مالک،

اون زمین رو به اونا انداخته،
و خودش در رفته.

ولی، خُب، اصلاً از رو نمیری
یک کمی میری جلوتر، از اونا می  پرسی:

خانه  یِ بنده کجاس؟!«
 حمید آرش آزاد

طنز

  مصاحبه اختصاصی// ایــن روزها فضای خبری 
اســتان پر شده از خبرها و تحلیل های مختلف در 
خصوص شورای شــهر بندرعباس و طرح سوال از 
شهردار این شــهر، درحالی که عباس امینی زاده 
برای پاســخ به سوالات ســوال کنندگان تاکنون 
دو بار در صحن شــورای شهر حاضر شده است اما 
هیچکدام از این جلسات هر بار به دلیل غیبت اعضا 
رسمیت نیافته است. همین امر انتقادات بسیاری را 
متوجه شورای شهر نموده است.برای روشن تر شدن 
موضوع با فاطمه جراره رئیس شورای شهر و یکی 
از دو عضو امضاء کننده طرح ســوال از شهردار به 
گفتگو نشستیم که حاصل آنرا به مخاطبین گرامی 

تقدیم می کنیم.
دریــا: آقای دانش بعنوان ســخنگوی شــورا در 
مصاحبه با برخی رســانه ها حرفهایی زده اند که با 

گفته های قبلی شما متفاوت است، چرا؟
  طبق قانون شــوراها، رئیس شورا سخنگوی شوراست 
مگر اینکه شــورا فرد دیگری را در این زمینه مشخص 
کند که مواضع و اطلاعات رســمي شورا را با رسانه ها 
مطرح کند و اینها همگی باید با هماهنگی رئیس شــورا 
باشد. اولا در خصوص مطالب گفته شده هیچ هماهنگی 
بــا بنده صورت نگرفته که بتــوان گفت موارد مطروحه 
موضع رســمی شوراســت، ثانیا برخی حرفها تحلیل 
 شخصی اســت و ثالثا برخی از این موارد اساساً موارد 

صحیحی نبوده است.
دریا: ســخنگوی شورا گفته اند شــما در دومین 
جلسه پاسخگویی شــهردار، هر چهار عضو غائب 
به شــما اطلاع داده بودند، آیا شما از قبل اطلاع 

داشتید؟
  کلمه شــورا از اسمش پیداســت، باید فضای بحث و 
گفتگو میان اعضا باشد، لذا اعتقاد دارم فضای رسانه محل 
پاســخگویی به همکارانم در شورای شهر نیست، چون 
هر کدام از ما بــا دیدگاههای متفاوت از هم دارای یک 
هدف مشترک هســتیم و این فضاها نمی تواند ما را در 
رسیدن به آن هدف مشترک یاری کند. چون این روزها 
این ســوال زیاد از من پرســیده می شود باید بگویم که 
در آن جلسه از چهار عضوی که غائب بودند فقط خانم 
آرامش با من صحبت کردند و گفتند بدلیل کسالت و سفر 
به شــیراز نمی توانند به جلسه بیایند و بقیه هیچ اطلاعی 

به من ندادند.
دریا: آقــای دانش بیان کرده اند از طرف شــما 
مامور مذاکره با هشــت نفر دیگر بودند، شــما 

تائید می کنید؟ 
  خیر. جلسات شورا همیشه بر اساس برنامه منظم خود 
تشکیل می شود و دلیلی ندارد  برای حضور در جلسات 
بخواهیم با اعضا مذاکره کنیم، مگر با اعضای شورا برای 
انجام وظیفه خود که حضور در جلسات شورا است باید 
مذاکره شود؟ چند نفر از دوستان آمدند و به گونه ای که بر 
بنده منتی بگذارند گفتند ما می رویم با بقیه مذاکره میکنیم 
تا بیایند در جلســه. خیلی واضح و محکم به آنها گفتم 
حضور در جلسات شورا وظیفه اعضاء است و هر کس 

مختار است که بیاید یا نیاید.
دریا:  اخیرا شــنیده شده که 9 نفر از اعضای شورا 
از طریق 3 عضو هیئت رئیسه درخواست داشتند 
که جلســه از سه شنبه به شــنبه منتقل شود تا 
در جلســه حضور پیدا کنند، اما شما نپذیرفتید! 

موضوع چه بود؟

همه اعضاء از جلسه قبل که تشکیل نشده بود، در جریان 
جلسه سه شنبه و دستور کار آن بودند و اکثر قریب به اتفاق 
آنها نیز در ساختمان شورا آن روز حضور داشتند. آقای 
دانش تماس گرفتند که اعضاء هیات رئیسه درخواست 
تشــکیل جلسه دارند و بنده هم گفتم سعی میکنم بیام و 
جلسه بگیریم. ظاهرا دوستان بدون حضور بنده جلسه 
گرفته بودند و صورتجلسه امضاء کرده بودند که جلسه به 
شنبه منتقل شود و هدفشان این بود که به افکار عمومی 
اعلام کنند، ما با فشار نماینده کاری نمی کنیم. ده دقیقه قبل 
از شروع جلسه آقای دانش پاکتی را آوردند که درخواست 
سه عضو هســت و من گفتم بعد از جلسه خواهم دید. 
ایشون به صورت شفاهی گفتند این نامه واسه تغییر جلسه 
از سه شــنبه به شنبه است، اما من در جلسه اگر تشکیل 
شود شرکت می کنم!. به ایشان گفتم همه از چند روز پیش 
می دانستند جلسه هست و اکثرا نیز الان در شورا هستند 
ثانیا الان اصحاب رسانه آمده اند و جلسه سوال از آقای 

شهردار چند بار به تعویق افتاده صحیح نیست جلسه را 
چند دقیقه قبلش کنسل کنیم. توهین مخصوصا به اصحاب 
رسانه است. اعضاء بیایند و اگر صحبتی یا اعتراضی به 
هر کسی دارند بکنند. ضمنا برای تشکیل جلسات باید 
روال قانونــی آن از جمله تهیه دســتور کار جدید، 24 
ســاعت قبل از جلسه و ابلاغ آن توسط رئیس شورا به 
اعضا انجام شود. ضمن آنکه بر اساس ماده )6( آئین نامه 
 اجرایی تعیین دستور جلسه و زمان و نوع جلسه عادي یا 
فوق العاده شورا از وظایف رئیس شوراست. لذا نمی توان 
به صرف جمع کردن امضا از اعضا جلسه قانونی تشکیل 
داد. به همیــن خاطر از همکارانم خواهش کردم به دور 
از شتاب زدگی اجازه بدهند شورا با روال  کار خودش 
 پیش برود و شهردار در زمان از قبل اعلام شده به صحن 

شورا بیاید.
دریا: بیان شــده که هشــت نفــر بخاطر دخالت 
نمایندگان در کار شورا و اعتراض به آن در جلسه 

شرکت نکرده اند، نظر شما چیست؟
  اینکه شورا بخواهد مستقل و بدون فشار بیرونی تصمیم 
بگیرد حرف قشنگی است اما برخی از اعضاء شورا تاکید 
میکنــم برخی نه همه افراد کــه از تذکر آقای مرادی بر 
آشفتند، خودشان در تصمیمات مهم اصرار دارند از یک 
نماینده دیگر کسب تکلیف کنند! به همین خاطر بهتر است 
این ژست های تبلیغاتی در عمل نشان دهند نه در حرف 

و شعار.
دریا: یعنی شما مدعی دخالت یک نماینده دیگر 

در تصمیمات مهم شورا هستید؟ 
بله، اما برای اینکه حرمتها شکســته نشود بیشتر از این 
چیزی نمی گویم و گرنه در این خصوص حرف بســیار 

است.
دریا: شــما که از چنین فضایی اطلاع داشتید چرا 
موضوع طرح سوال را مطرح کردید؟ ضمن اینکه 
طرح سوال شائبه هایی را هم ایجاد کرده که شما 

انگیزه سیاســی برای این موضوع داشــتید. چه 
پاسخی برای این اتهامات دارید؟

  شــورای شــهر یک نهاد مردمی نظارتی است، بنده نه 
بعنوان رئیس شورا، بلکه بعنوان عضو شورای شهر موظف 
به انجام وظیفه و انتقال مشکلات مرم به مدیران مربوطه 
هستم. قرار نیست همه این مشکلات یک شبه حل شود، 
اما بلاخره باید از یک جایی شروع کرد. در دوره شورای 
چهارم هم بنده به همراه تعدای از اعضای آن شورا پیگیر 
طرح ســوال از شهردار بودیم اما در آن زمان بدلیل عدم 
همکاری رئیس وقت شورا، متاسفانه طرح سوال اعلام 
وصول نشد. در آن شورا هم ســوال از شهردار را خط 
قرمز می دانستند. چرا باید شورایی که خودش شهردار 
را انتخاب کرده تا این حد از طرح چند ســوال ساده از 
شهردار واهمه داشته باشد؟ تهمت هایی هم که به بنده زده 
می شــود کاملا طبیعی است و من خودم را برای بدتر از 
اینها آماده کرده ام. اما تا روزی که عضو شورا باشم خودم 

را وکیل مردم می دانم و نه گروههای فشــار و صاحبان 
قدرت. قبلا هم گفته ام سوال از شهردار به یک تابو تبدیل 

شده است و این تابو باید شکسته شود.
دریا : پس شما می خواهید روی رقبا را کم کنید؟

   ابدا اینطور نیســت، من فقط می خواهــم از اختیار 
قانونی ام آن هم نه بعنوان رئیس شورا که بعنوان یک عضو 
عادی شورای شهر استفاده کنم. در ماده )83( قانون شورا 
وظیفه نظارتی شورا مشخص شده و بر اساس آن، نطق ، 
تذکر، طرح سوال و نهایتا استیضاح وسیله ای است برای 
بهتر شدن اوضاع شــهر و نظارت بر کار شهردار و حق 

قانونی هر یک از اعضا شورا. 
  حــالا یک عضو برای بهتر شــدن وضعیت شــهر از 
ایــن اختیارات قانونی اســتفاده می کنــد و یک عضو 
دیگر صلاح می داند به شــکل دیگری وظایف نظارتی 
خود را دنبال کند، دلیل نمی شــود بخواهیم مانع انجام 
وظایف قانونی یکدیگر شــویم. ضمن آنکه اعتقاد دارم 
 اتحاد و یک صدایی در شــورا می تواند چهره شــهر را 

متحول کند.
دریا: بنظر شــما انتهای این طرح ســوال و این 

حاشیه ها چه خواهد شد؟
  اتفاق خاصی قرار نیست بیفتد پافشاری بر عدم اجرای 
قانون باعث شــده کار به اینجا بکشد. بنده دوست دارم 
عضو یک شورای مقتدر باشم و حاشیه های ایجاد شده 
اصلا در شان شورا نیست، در بین مردم مطرح می شود که 
شورا نمی گذارد حتی از شهردار سوال پرسیده شود، بهتر 
است ما خودمان را از اتهام در این خصوص  مبرا کنیم. 

من و آقای بواشــه زمانی که تصمیم گرفتیم طرح سوال 
را مطرح نمائیم، قلبا دغدغه شهر را داشتیم. سوالات هم 
تماماً موضوعاتی هستند که بارها بصورت شفاهی و حتی 
در صحن شــورا توسط سایر اعضا به مدیران شهرداری 
تذکر داده شده است. حتی برخی از سوالات در خصوص 

اجرا نشدن مصوبات شوراست. برخی در خصوص 
تبعیض در اســتخدام های بی ضابطه است. ما بر 
اساس وظایف نمایندگی مان سوالاتی را از شهردار 
شهر پرسیده ایم و مشکلاتی را برشمردیم و آقای 
شهردار نیز باید طبق قانون پاسخ دهد. همانطور که 
گفتم این تابو باید شکسته شود و بسیار عادی با 
آن برخورد شود. شهردار پاسخ می دهد و اگر ما 

قانع نشدیم و حداقل دو نفر دیگر با ما هم عقیده 
بودند و همراهی کردند، در مرحله بعد باید 

شهردار مجددا از شورا رای اعتماد بگیرد، 
که با فضای فعلی پیش بینی نتیجه کار 

سختی نیست.
   برخی دلسوزان به ما توصیه می کنند 
که شما که می دانید استیضاح بجایی 
نمی رســد برای چه خود را ضایع 
می کنید؟ که در جوابشــان گفتیم 

اگر از حق قانونی خود در طرح ســوال استفاده نکنیم 
مردم گمان می کنند همه اعضای شــورا از وضع موجود 
و خدمت رسانی به شهروندان راضی است و کسی نیست 
اعتراض آنها را فریاد بزند. ضمنا ما موظف به تکلیفیم نه 
حصول نتیجه، ما به اندازه 2رای از 11 رای شورا نظرمان 
را اعلام می کنیم. بقیه اعضا هم نماینده همین مردم هستند 
و نظرشــان محترم است. اگر فکر می کنند سوالات ما و 
مشکلات مطرح شده وجود ندارد، ما را همراهی نکنند 
و اگر برعکس دستشــان را در یاری می فشاریم. در هر 
حال اگر وضعیت شهر و مسائلی که در شهرداری وجود 
دارد بخواهد به همین منوال پیش برود، تا روزی که عضو 
شورا هســتم این ســوالات را علاوه بر سوالات دیگر 
مطرح خواهم کرد و از تلاش برای تغییر وضعیت شــهر 
نا امید نخواهم شــد. با بسیاری از مردم، مدیران حال و 
سابق شهرداری و کارشناسان تخصصی حوزه شهری که 
صحبت می کنیم آنها نیز از وضع شهر و شهرداری راضی 
نیستند و اعتقاد دارند شهر بندرعباس با هزینه به مراتب 

بالاتر از آنچه که انتظار می رود اداره می شود.
دریا: سخن پایانی ؟

  از همه مردم و رســانه ها که اینقدر ریزبینانه مســائل 
شورای شــهر را دنبال می کنند تشکر می کنم. طی ده 
روز اخیــر تماس ها و پیام های تشــکر بســیاری از 
شــهروندان دریافت کردم که بنده را برای پافشاری بر 
پیگیری خواسته های مردم استوار تر کرده و این اطمینان 
را به همه مردم و همشــهریانم می دهم که هرگز بر سر 
 حقوق مردم با احدی معامله نخواهم کرد. نهالی که برای

 مطالبه گری در شورای شهر کاشته شده نیازمند حمایت و 
تقویت است. به ثمر رسیدن این نهال بهای سنگینی خواهد 
 داشــت و من خودم را برای پرداخت این بهای سنگین 

آماده کرده ام.

»فاطمه جراره« رییس شورای شهر در گفتگو با روزنامه دریا  اعلام کرد

پشت پرده حواشی اخیر شورای شهر بندرعباس

                                        مریم هاشمی پور/ دریا
m.hashemipoor @gmail.com
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آگهی مزایده املاک
 اداره کل اموال و اماک بنیاد مســتضعفان انقاب اســامی استان هرمزگان 
درنظردارد اماک مشــروحه ذیل را از طریق مزایده عمومی با شرایط ویژه  )به 
 صورت نقد و اقساط بلند مدت و بدون کارمزد( واگذار نماید. متقاضیان محترم 
می توانند از تاریخ  99/03/17 لغایت 99/03/26 همه روزه به اســتثناء ایام 
تعطیات از ساعت 8:30 الی18 جهت اخذ اطاعات و بازدید از محل و دریافت فرم شرکت در مزایده 
و ارائه پیشــنهادات خود به نشانی های : بندرعباس - گلشهر شمالی - بلوار مصطفی خمینی نبش 
خیابان هویزه طبقه فوقانی بانک سینا و یا  با شماره تلفن :     4-33624482 دور نگار 33624481 
به نشــانی الکترونیکی amvalamlak.hormozgan@gmail.com  و شهرستان رودان، 

روبروی فرمانداری دفترنمایندگی تلفن 09171679023 تماس حاصل فرمایند.
1( اخذ پاکت های پیشنهادی به همراه اصل چک بانکی دروجه سازمان اموال و اماک بنیاد مستضعفان 
به شماره شناســه ملی10100171920به میزان5% قیمت پایه ملک موردنظر طبق فرم شرایط 
شــرکت در مزایده قابل انجام است. ضمناً متقاضیان می بایست حداکثر تا تاریخ 99/03/27 )روز 
بازگشایی( پاکتهای پیشنهادی خود را تا ساعت  9:30 صبح ، در محل اداره کل در صندوق پاکات قرار 

داده و رسید خود را از دبیرخانه دریافت نمایند.
2( بازگشایی پاکتهای پیشنهادی درمحل اداره کل  استان هرمزگان، روز سه شنبه مورخ 99/03/27 

ساعت 10:30 صبح طبق برنامه زمانبندی انجام خواهد شد.

3( پیشنهادات فاقد سپرده یا مخدوش ومبهم و مشروط از درجه اعتبارساقط و رعایت مفاد شرایط 
شرکت درمزایده که ازطریق دفا ترفروش ارائه مي گردد الزامي میباشد. ضمناً امضاء پشت وروي فرم 

تقاضا ضروري است.4( هزینه محضر )حق الثبت وحق التحریر( بالمناصفه بعهده طرفین مي باشد .
5( سازمان در رد یا قبول پیشنهادات واصله مختار مي باشد.

6( شرکت درمزایده و اخذ اطاعات فروش اماک کلیه استانها در تهران امکان پذیر است. ) شماره 
تماس تهران 02186026751 (

7( اخذ اطاعات از دفاتر مزایده و بازدید ازاماک لازم و ضروري میباشد. بدیهي است درصورت عدم 
بازدید و اخذ اطاعات لازم، مسئولیتي متوجه این سازمان نخواهد بود .

8( یک درصد رقم پیشنهادي بعنوان هزینه مزایده از برندگان نقداً دریافت مي گردد.
9(شــرایط فروش ردیف یک به صورت 30% نقد،10% زمان تحویل و60% باقیمانده طی اقساط 
24ماه )بدون ســود و کارمزد( دریافت خواهد شــد که در صورت پرداخت تقدی60% اقساطی، با 
نظر اعضای کمیسیون نسبت به )60%( اعمال 18% تخفیف امکانپذیر است و در خصوص مزرعه 
نازدشــت به صورت 20%نقد،10% زمان تحویل و60%باقیمانده طی اقساط 36ماه )بدون سود و 
کارمزد( دریافت خواهد شــد که در صورت پرداخت تقدی60% اقساطی، با نظر اعضای کمیسیون 

نسبت به )60%( اعمال 18% تخفیف امکانپذیر است .                
 10( اطاعات کلیه اماک مندرج درلیست مزایده، به شرح جدول ذیل می باشد.
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میزان مالکیت/توضیحات
ششدانگ/ 1-واحد تجاری مذکور دارای سند تکبرگ آب و 

برق مجزا به همراه یک واحد پارکینگ می باشد.2-چهار دستگاه 
اسپلیت گری 30هزار به همراه یک دستگاه اسپلیت اوجنرال 30 
هزار نصب شده بر روی واحد جزء فروش می باشد.3-واحد 

مربوطه دارای یک عدد درب  شیشه ای اتومات دو لت بازشو به 
همراه ریموت می باشد.4-مقدار120/56مترمربع از فضای اعیانی 
واحد مربوط به نیم طبقه آن می باشد.5-ملک با وضعیت موجود 

واگذار می شود.6-بازدید از ملک الزامی می باشد.
ششدانگ/مجموعه قابل واگذاری دارای 15حلقه چاه آب بوده که 
تعداد 3حلقه فاقد آب و غیر فعال است .2-چاههای مورد نظر دارای 
سه ایستگاه و هفت سنتر توزیع آب می باشد. 3-چاههای مذکوربرابر 

ضوابط و مقررات اداره آب و در صورت فراهم نمودن مقدمات 
انتقال واگذار خواهد شد.4-تعداد 32 قلم شامل ماشین آلات و ادوات 
کشاورزی  به همرا ه تعداد 61قلم لوازم خانگی بخشی از مورد معامله 
است.5-کلیه ابنیه های موجود در پلاکهای فوق جزء فروش بوده و 

ارزیابی گردیده است.6-وفق بند 2 جلسه شماره 133 مورخ 98/4/10 
برای املاک ویژه و در اجرای ماده 12 قانون کار مقرر گردید سنوات 
کلیه کارگران  مشغول به کار )19نفر( تا تاریخ عقد قرارداد محاسبه، 

و مبلغ ریالی آن را از سرجمع قیمت فروش مزرعه کسر وضمن 
تنظیم صورتجلسه ای که به امضای خریدار نیز خواهد رسید مسئولیت 
پرداخت دیون کارگران از تاریخ عقد قرارداد بر عهده خریدار خواهد 

شد07-اسناد مالکیت مربوطه تک برگ و ششدانگ می باشد.

نوع ملک/ کاربری

مغازه -تجاری

 

زمین و باغ/
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اعیان )مترمربع(

 230/13
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بعلاوه120/56  
مترمربع نیم طبقه

دارد

عرصه )مترمربع(

-

 6573030/02
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 ســوالات هــم تمامــاً موضوعاتــی 
هســتند که بارها بصورت شفاهی 
و حتــی در صحــن شــورا توســط 
ســایر اعضا به مدیران شــهرداری 
تذکر داده شــده است. حتی برخی 
اجــرا  خصــوص  در  ســوالات  از 
نشــدن مصوبات شوراست. برخی 
درخصوص تبعیض در استخدام های 
بی ضابطه است. ما بر اساس وظایف 
نمایندگیمان سوالاتی را از شهردار 
شهر پرســیده ایم و مشــکلاتی را 
برشمردیم و آقای شهردار نیز باید 
طبق قانون پاسخ دهد. همانطور که 
گفتم این تابو باید شکســته شود 
و بســیار عادی با آن برخورد شود. 
شهردار پاسخ می دهد و اگر ما قانع 
نشدیم و حداقل دو نفر دیگر با ما 
هم عقیده بودند و همراهی کردند، 
در مرحله بعد باید شهردار مجددا 

از شورا رای اعتماد بگیرد

مجید حســین پور- گروه خبر // رئیــس اداره ارزیابی عملکرد و 
رسیدگی به شــکایات آموزش و پرورش هرمزگان گفت: دریافت 
هرگونه وجهی از قبیل کارنامه تحصیلی دانش آموزان، هزینه حمل 

کتاب، منگنه و سایر هزینه ها به مدرسه ممنوع است.
  به گزارش خبرنگار دریا، احمد رحیمی پور در جلسه با کارگروه توجیه، 
تبلیغ و اطلاع رسانی آموزش و پرورش استان هرمزگان، گفت: در راستای 
خدمات رسانی آموزشــی و تربیتی به دانش آموزان، اداره کل آموزش و 
پرورش استان تلاش می کند با توجه به بیماری کوید 19و بیکاری تعدادی 
از اولیاء، به اقشار آسیب پذیر جامعه فشار مضاعفی به لحاظ اقتصادی از 
ســوی آموزش و پرورش وارد نشود.وی افزود: غیر از برخی شهریه های 
مدارس خاص، اخذ وجه از سوی مدارس ممنون می باشد و مدارس حق 
دریافت هزینه بابت دریافت کارنامه تحصیلی دانش آموزان را ندارند.احمد 
رحیمی ادامه داد: در تهیه کتاب درســی فقط وجه مربوط به کتاب با نرخ 
مصوب به مدرسه پرداخت شود و وجوه دیگری از قبیل هزینه حمل کتاب، 
منگه و ســایر هزینه ها دریافت نمی شود.دبیر ستاد پروژه مهر آموزش و 
پرورش اســتان هرمزگان اضافه کرد: در راستای منشور حقوق شهروندی 
اداره کل آموزش و پرورش استان هرمزگان تمام تلاش خود را به این امر 
معطوف نموده اســت که سلامت اداری را در نقل و انتقالات و سازماندهی 
نیروی انسانی ) کلی و ترمیمی( به نحو اکمل انجام دهد.احمد رحیمی بیان 
کرد: امیدواریم سال تحصیلی 1399-1400 را با آمادگی کامل و استفاده 
از تمام ظرفیت های موجود استان و منطقه آغاز کنیم و خدماتی ارزشمند 
آموزشی و تربیتی را به نحوی که رضایتمندی عموم شهروندان را به همراه 
داشته باشد، ارائه کنیم.رئیس اداره ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات 
آموزش و پرورش هرمزگان خاطر نشان کرد: اولیا ء و فرهنگیان در صورت 
مشاهده تخلف و داشــتن اعتراض می توانند به حوزه ارزیابی عملکرد و 
پاسخگویی به شکایات مراجعه و یا با شــماره تلفن 0۷6-33339009 
تماس بگیرند و یا شکایات خود را به سامانه sheKayaT.medU.ir  ارسال 

تا رسیدگی لازم صورت پذیرد.

اخذ وجه بابت دریافت کارنامه 
تحصیلی دانش آموزان ممنوع است



سلامت 4
یکشنبه  18خرداد 1399

  15 شوال 1441

سال نوزدهم شماره 3333

 خبر 

   گروه خبر // یاسر خوانچه مهر مدیر خدمات 
پرســتاری مجتمع پیامبر اعظم )ص( بندرعباس 
با بیان اینکه با روند افزایشــی بســتری بیماران 
 مبتلا بــه کرونا ، حجم کار کادر درمان در تمامی 
گروه ها افزایش یافته و به تبع درگیری و مواجهه 
آنها با این بیماری بیشتر شده است گفت: تعدادی 
از کارکنان کادر درمان خود بیمار شده و از چرخه 
خدمت خارج شــده اند بقیه آنها هم  این روزها 
خسته اند لذا  مردم باید برای موفقیت در مهار و 
کنترل این بیماری با کادر درمان همکاری نمایند.

به گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیر پرستاری مجتمع 
پیامبر اعظم )ص( با عنوان اینکه در حال حاضر 
90 نفر از پرســتاران این مجتمع به طور مستقیم 
در حال خدمت رسانی به بیماران کرونا در بخش 
های کووید 19  هســتند گفت: تعداد 180 مورد 
استعلاجی از یک روز تا یک ماه از ابتدای اسفند 
تا کنون تحویل دفتر پرستاری شده است.خوانچه 
مهر با اشاره به اینکه به زودی در چرخه خدمت 
رســانی با کمبود نیرو مواجه خواهیم شد گفت:  
برنامه توزیع نیرو به صورتی انجام شد  که پرسنل 
باردار و افرادي  که بیماری زمینه ای داشته اند از 
بخش های پر خطر خارج و تعدادی از پرسنل به 
جهت  تخصصی بودن خدمتشــان بکارگیری آنها 
در بخش هــای کووید 19،  مقدور نبود لذا با در 
نظر گرفتن توان نیروهــای موجود،  در صورت 
روند افزایشــی موارد ابتلا و بســتری به زودی 
دچار کمبود نیروی پرســتار در سیستم خواهیم 
شــد.وی در خاتمه گفت : خستگی کادر درمان 
که ناشی از شیفت های طولانی با ماسک و لباس 
هایست که پوشیدن آنها بسیار خسته کننده و در 
این گرما طاقت فرساســت می تواند باعث بروز 
خطــا، و کوتاهی در امر خــود مراقبتی گردد و 
انها را درگیر بیماری ســازد که خروج نیروهای 
تخصصی از چرخه خدمت، مشــکلات غیر قابل 
جبرانی را به دنبال خواهد داشــت، لذا همه  باید 
آگاه باشــند که این بیماری مهار نخواهد شد مگر 
با همــت همگانی و همکاری مــردم در رعایت 
اصول بهداشــتی و خود مراقبتی که مهمترین آن 
بهداشت دست، فاصله گذاری اجتماعی و استفاده 
از ماسک خصوصا در مکانهای عمومی و محیط 

های بسته است.

 مردم ،برای مهار كرونا 
با كادر درمان همکاری نمایند

 اساس بوم گردی این است که 
سنت، آداب و رسوم یک منطقه 
آداب،  و  فرهنــگ  و   معرفــی 
سنت ها، غذاهای بومی و محلی 
و صنایع دستی گذشتگان یک 

منطقه دوباره احیا شود

جمع آوری زباله های شهری از ساعت 9 شب شروع و نظافت کلی شهر نیز در شب 
صورت می گیرد تا شهروندان فعالیت های روزانه خود را در محیطی آراسته آغاز نمایند

   

کرونا درهرمزگان، ازوضعیت سفید تا قرمز
گروه گــزارش //اوایــل ورود کرونا آنقدر 
خوش بین بودیم که فکــر می کردیم مثل 
با دارو  سرماخوردگی در دوره یک هفتگی 
خوب می شود و نهایت چند صد نفر را به کام 
مرگ می برد و می رود ولی کم کم این ویروس 
استان های بزرگ را درنوردید و بعد هم نوبت 
به هرمزگان رسید و حال ازاین استان رخت 

برنمی بندد. 
هنگامی که وزارت بهداشت و درمان جدول ابتلا 
به بیماری کرونا را در اســتان ها نشان می داد در 
آن روزها هرمزگان وضعیت سفید داشت و حتی 
مسوولان هم این استان را سفید اعلام کردند اما 
دیری نپایید که رنگ ها عوض شدند از سفید به 
نارنجی و اکنون به وضعیت هشدار و قرمز رسیده، 
بطوری که ظرف ۲ هفته اخیر سرعت انتشار آن 
آنقدر بالا برده که نگرانی عمیق برای آحاد جامعه 

ایجاد کرده است.
بیماری در این اســتان جا خوش کرده چرا که 
استانی پر رفت وآمد و مهاجر پذیر است؛ از یک 
سو مردم هرمزگان به شهرهای دیگر می روند و 
از سوی دیگر اهالی شــهرهای دیگر به استان 
سفر می کنند که سوغات هر ۲ گروه، کرونا بوده 
و هنوز خیلی ها به این باور نرســیده اند که دارند 
به شیوع این بیماری کمک می کنند.درحالی که 
استان هایی که وضعیت قرمز داشتند به یک ثبات 
نسبی رسیده و تقریبا بیماری کنترل شده ولی موج 
سوم این بیماری در روزهای اخیر درهمه نقاط 
استان هرمزگان شدت یافته بطوری که وضعیت 
تخت های بیمارستانی دیگر جوابگو نیست و با 

این حجم حتی قابل پذیرش هم نیستند.
در این روزها که مسوولان تاکید دارند که مردم از 
خانه خارج نشوند، بساط عروسی ها و دورهمی 
ها بیشتر رواج پیدا کرده و حال به جای برگزاری 
این مراسم ها در شهر به اطراف و روستاها کشانده 
شــده که بازهم در افزایش مبتلاها بسیار موثر 

اســت، چرا که این بیماری دامن همه را گرفته 
اســت.از یک طرف برخی افراد که ناقل بیماری 
هســتند تا لحظه ای که از پا نیافتاده اند درحال 
گردش و سیر و سیاحت هستند و به سایر افراد 
انتقال می دهند تا اینکه به مرحله ای می رســند 
که مجبور می شــوند به بیمارستان مراجعه کنند 
و بستری شــوند و از سوی دیگر نیز افرادی که 
بیماری آن ها مثبت شده باز هم با وجود اطلاع از 
سخت بودن آن به جای استراحت در منزل مدام 
در حال حرکت هستند که درنهایت چرخه بیماری 

توسط این گروه ها دست به دست می شود.
چرا كرونا به هرمزگان بازگشت

ویروس کرونا که به گفته مسوولان استان هرمزگان 
تحت کنترل بود و حتی دربین استان های دیگر 
وضعیت به نسبت بهتری داشت و اعداد بیماران 
تــک رقمی و نهایت ۲ رقمی بود چگونه روزانه 
تا بالای ۲۰۰ مورد رسیده و نگرانی ها را از این 

بابت بیشتر کرده است.
از یک ســو شرایط کســب وکار فراهم شده و 
سفرهای درون وبرون شهری آغاز شد و از سوی 
دیگر مردم هم برای اینکه با بیماری کنار بیایند 
دیگر از دســتکش و ماسک استفاده نمی کنند و 
در اجتماع هم بــدون رعایت فاصله اجتماعی 
حضور می یابند و امروز کار به جایی رسیده که 
کسی نمی داند که فرد ناقل و یا بیمار است همین 
امر به شدت شیوع این بیماری افزوده است.حال 
فرد بیمار، ناقل وسالم در یک صف قرار گرفته اند 
و کسی نمی داند که وضعیت چگونه است؛ بطوری 
که افراد پس از اینکه به مرحله سخت رسیده که 
توان حرکت نداشته باشند معلوم می شود که بیمار 
بــوده ولی اظهار نکرده زیرا این افراد از رفتن به 
بیمارســتان و بستری شدن نگران بوده واقدام به 

خود درمانی می کنند.
دربین این افراد از کادر پزشکی و درمانی تا افراد 

عادی دیده می شود که به نوعی بروز داده نمی شود 
و یکی از عوامل شیوع این بیماری در موج سوم 
می تواند همین باشد که این افراد با وجود اطلاع از 
بیماری خود در اجتماع حضور دارند و می توان 
گفت این ها همان طیف هایی هســتند که گفته 
می شود که به آن ها اعلام شده درخانه استراحت 

کرده و داروها مصرف کنند.
دراین شرایط که همه گیری بیماری کرونا مطرح 
است نباید به بیمار قطعی اعتماد کرد و اجازه داد 
که به خانه برود و در آنجا استراحت کند، چراکه 
چرخه بیماری را گسترش داده و دامنه شیوع را 
بیشــتر می کند و به همراه خود شمار زیادی را 

روانه بیمارستان ها می کند.
گرانی ماسک های بهداشتی هم می تواند به شیوع 
این بیماری کمک کند زیرا ماسک یک بار مصرف 
ابتدا رایگان بوده و بعد نایاب شد، قیمت یک عدد 
ماســک از ۳۰هزار ریال شروع شد و اکنون به 
۱۵۰ هزار ریال رســیده و خود این موضوع به 
همراه رهاسازی ماسک ودستکش مصرف شده 
در معابر عمومی هم می تواند به شــیوع بیماری 
کمک کند.همچنین اســتفاده نکــردن برخی از 
مســوولان ادارات در نشســت ها و برنامه ها از 
ماســک و کم توجهی آن ها به استفاده نکردن 
مردم نیز کمک کــرده و مردم زمانی که می بینند 
مسوولان براحتی و بدون ماسک ودستکش در 
انظار عمومی ظاهر می شــوند آنها هم هم فکر 

می کنند بیماری اثری ندارد یا چیز مهمی نیست.
نکته اساسی دیگر اینکه دانشگاه علوم پزشکی 
تنها شمار بیماران و فوتی کرونا را اعلام می کند، 
درحالی که بیماران حاد تنفســی و مشکوک به 
کرونا آمار آن ها کمتر اعلام می شود که اگر اعلام 
شود جمع این افراد دوبرابر می شود اما تدفین و 
تشییع این افراد براساس پروتکل بهداشتی کرونا 
صورت می گیرد.از ســوی دیگر کرونا معیشت 
مردم عادی که هیچ شــغل ثابــت و کارمندی 

نداشــته را هدف قرار داده و بسیاری از مردم که 
رزق و روزی شــان روزانه است نمی توانند به 
مدت طولانی در خانه بمانند زیرا این ها افرادی 
هســتند که دارای کســب وکار بوده و مشمول 
کمک های مومنانه هم نمی شوند لذا بعد از اعلام 
ستاد مقابله با کرونا مجبور بودند به کار برگردند.

بسیاری از این افراد کسب وکار خود را از دست 
داده و مشــاغل خرد و دستفروشی زمان می برد 
که به رونق قبلی برگردد لذا این قشــر به جای 
وام تا مدت ها حتی حقوق ماهیانه دریافت کنند 
زیرا دراین مدت هرچه اندوخته داشته خورده و 

بازگشت به کسب اولیه را ندارند. 
شهرهای بندرعباس، ميناب- رودان و 

قشم در وضعيت قرمز
طبق اعلام ربیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
هم اکنون شهرســتان های بندرعباس، میناب و 
رودان و قشم از نظر شیوع کرونا در وضعیت قرمز 
قرار دارند و بندرخمیر و حاجی آباد هم درحال 
نزدیک شدن به این وضعیت هستند.دکتر حسین 
فرشیدی افزود: با وجود تقویت زیرساخت های 
درمانی، افزایش مراقبت های بهداشتی و قرنطینه 
های موثر، سیاســت های ما برای کاهش روند 
مبتلایان در اســتان بوده ولی در ۲ هفته اخیر، 
جهش قابل توجهــی در آمار مبتلایان کرونا در 
استان هرمزگان داشتیم.وی ادامه داد: در راستای 
اقدام های پیشــگیرانه وآمادگی هرچه بیشــتر، 
درحال حاضر با تفاهم نامه ای که صورت گرفته، 
۶۰ تخت به بخش آی.سی.یو بیمارستان شهید 
محمدی اضافه شــده و حتی ممکن است یک تا 
۲ هتل در سطح استان را برای بیماران کرونایی 
اختصاص دهیم.رییس دانشــگاه علوم پزشکی 
هرمزگان اظهارداشــت: در زمینه افزایش شمار 
بیماران کووید ۱۹ از قبل پیش بینی می شد که در 
نیمه خرداد جاری در این پیک شاهد موج سوم 

این بیماری باشیم و امید است تا اواخر همین ماه 
سیر نزولی داشته باشیم.فرشیدی یادآورشد: بدلیل 
اجباری شدن استفاده از ماسک در دستگاه های 
اجرایی قیمــت آن افزایش یافت ولی باید برای 
کنترل این بیماری استفاده از ماسک برای تمامی 
رانندگان خطوط حمل و نقل عمومی و مسافران 
اجباری شــودوی اضافه کرد: البته ۳۰ درصد از 
کسانی که تست ویروس کرونا می دهند، احتیاجی 
به تســت ندارند لذا از این پس فقط افرادی که 
پزشــک تایید می کند، باید تست بدهند و دیگر 
به هیچ وجه تســت هایی که لازم نیست انجام 

نمی شود.
زنگ خطر در هرمزگان به صدا در 

آمده است
مدیر روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی 
هرمزگان نیز در این باره گفت: به دلیل گسترش 
ویروس کرونا، هفت شهرستان استان شامل شرق، 
غرب، شــمال و جنوب در وضعیت قرمز قرار 
گرفتند.دکتر فاطمه نوروزیان افزود: بندرعباس و 
میناب از هفته گذشته جزو شهرستان های قرمز 
بودند و شهرستان های رودان، قشم، حاجی آباد، 

بندرخمیر و بستک نیز با توجه به شرایط بیماری، 
این هفته در وضعیت قرمز قرار گرفتند.وی خطاب 
به شهروندان گفت: فقط در مواقع خیلی ضروری 
از منــزل بیرون بروید؛ تنها و بــدون خانواده و 
کودکان باشــد و در مکان های شلوغ و مسقف 
مثل ادارات و فروشــگاه ها و سوپرمارکت ها و 
سایر اماکن ماسک بزنید و فاصله یک و نیم تا ۲ 
متری را آنچه که فکر می کنید به شما نزدیک تر 
است.مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان یاد آورشــد: در ۲ هفته اخیر آمار رو 
به افزایش در موارد مثبت کم علامت، بســتری 
و فوتی های ناشــی از ابتلا به کووید-۱۹ داریم 
که نشــان از وقوع یک اوج گیری بسیار بزرگ 
بیماری در سطح استان بویژه در شهرستان های 
بندرعباس، قشــم، میناب، بندرلنگــه، رودان و 
بندرخمیر است.نوروزیان تصریح کرد: پیش بینی 
اوج بیماری در اواسط خردادماه را داشتیم و اکنون 
اگر همکاری و همراهی بیشتر مردم را در رعایت 
توصیه های بهداشتی داشته باشیم، شاید بتوانیم تا 
اواخر خرداد این پیک را پشت سر بگذاریم و از 

اوایل تیرماه روند کاهشی را داشته باشیم.

افزایش  به  توجه  با   // خبر  گروه 
 ۱9 کووید  بیماران  بستری  موارد 
و ابتلای تعدادی از کارکنان کادر 
درمانی به این بیماری، جلسه ای 
اضطراری در مجتمع پیامبر اعظم 

)ص( بندرعباس برگزار گردید. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ با توجه 
بــه افزایش موارد ابتــلا به بیماران 
کوویــد ۱۹، افزایــش حجم کاری 
از  تعــدادی  ابتلای  درمــان،  کادر 
پزشــکان و پرســتاران و کارکنان 
 ۱۹ کووید  تخصصی  کمیته  درمانی، 
به صورت اضطراری با حضور مدیر 
درمان دانشگاه، رئیس مجتمع پیامبر 
اعظــم )ص( بندرعباس و جمعی از 

مسئولین برگزار گردید.
دکتر محمد تمدن دار، رئیس مجتمع 
آموزشــی، پژوهشــی و درمانــی 
پیامبر اعظــم )ص( ضمن تقدیر از 
کارکنان کادر درمــان که تمام توان 
خــود را در طبق اخــلاص نهاده 
انــد، گفت: حفظ ســلامت و توان 
 کادر درمــان و حفاظت فردی آنها 
 یکی از دغدغــه های اصلی ما در 
کنــار ارائه خدمات مطلــوب و با 
کیفیت اســت.وی با عنوان اینکه در 
حال حاضر به دلیل روند افزایشــی 
ابتلا و بستری شدن تعداد زیادی از 
بیمــاران، افزایش تعداد بخش های 
کوویــد ۱۹،  امکان شــیفت بندی 
پزشکان و پرستاران کمتر و مواجهه 
آنها با بیماران به طبع بســیار بیشتر 
شده  است افزود: این روند افزایشی 
علاوه بر خستگی مضاعف کارکنان، 
امــکان ابتلای هر کــدام از آنها و 
خارج شــدن نیروهــای تخصصی 
از چرخه درمــان را در پی خواهد 
داشت که در پی آن خسارات جبران 
ناپذیری بر بدنه سلامت استان وارد 

خواهد شــد؛ کما اینکــه در حال 
حاضر نیز تعدادی از کارکنان در رده 
های مختلف اعم از پزشک، پرستار، 
کارگر و حتی نیروهای پشــتیبان و 
اداری به این بیماری مبتلا شده اند.

دکتر تمــدن دار در ادامــه با بیان 
اینکه ابتــلای نیروهای تخصصی و 
بیماری زنگ  این  به  فوق تخصصی 
خطــر جدی برای اســتان اســت، 
افزود: متاسفانه اصول ایمنی و خود 
مراقبتی در جامعه توســط مردم به 
صــورت کامل رعایت نمی شــود. 
خواست  پرســتاری  جامعه  از  وی 
که علاوه بر نقش درمانی، رســالت 
حرفه ای خود که پرستاری بهداشت 
جامعه می باشد را به انجام رسانده و 
به عنوان سفیران سلامت در جامعه و 
خانواده های خود در خصوص لزوم 
رعایت بهداشــت دست، استفاده از 
ماســک و رعایت فاصله اجتماعی 
گوشزد نمایند که البته این وظیفه هر 
انســان آگاه و هوشیاری است.طی 
این جلسه مدیر درمان دانشگاه پس 
از شنیدن مســائل مرتبط با افزایش 
بیماران،  به  کیفیت خدمت رســانی 
بــا حفاظت فردی  نیازهای مرتبط 
کارکنان و نحوه توزیع نیرو توســط  
مسئولین  و  پرستاری  مدیر خدمات 
بخش های کووید ۱۹ مجتمع پیامبر 
اعظــم )ص(، گفت: وجود نیروهای 
متعهدی همچون شــما که در تمامی 
شــرایط همچنان در پــی راهکار 
باشــید  ارتقای کیفیت خدمات می 
بســیار ارزنده است؛ دکتر اسماعیل 
صادقی ضمــن تقدیر از تلاش ها و 
این مدت  کادر درمان طی  زحمات 
تردید حفظ ســلامت  بدون  افزود: 
کادر درمان، اولویت اولیه ما در کنار 

ارایه خدمات درمانی است.

با توجه به افزایش موارد بستری بیماران کووید ۱۹در هرمزگان ؛ 

پرستاران سفیران سلامت در جامعه و خانواده های 
خود باشند

اســدی   بنی  امین  محمد  خبــر//  گروه 
اســتاندار هرمزگان به فرمانداران دستور 
داد، محدودیت تردد به ویژه در شهرستان 
هــای دارای وضعیت قرمز شــیوع کرونا 

اعمال شود.
 به گزارش خبرنگار دریــا ، دکتر فریدون 
همتــی در این دســتور با اشــاره به روند 
افزایشی بیماران مبتلا به کرونا در هرمزگان، 
تاکید کرد: از ورود و ســفر به روســتاها 
جلوگیری شــود، به جز عوامل واحدهای 
تولیــد و طرح های عمرانی که فقط مجازند 

با رعایت پروتکل ها به فعالیت بپردازند.
 وی ادامه داد: روند تولید و کارهای عمرانی 
نباید تحت تاثیر قرار گیرد و سســت شود 
بلکه بایــد با رعایت دقیــق پروتکل های 
بــر واحدهای  نظارت  و  انجام  بهداشــتی 
تولیدی و طرح های عمرانی به شکل جدی 

صورت گیرد.

 اســتاندار هرمــزگان بــا تاکید بــر لزوم 
جلوگیــری از همه تجمعــات، افزود: هیچ 
مراســمی چه عروســی و چه ختم نباید به 

مدت یک ماه انجام شود.
 همتــی با تاکید بر لزوم ضــد عفونی کردن 
اماکن عمومی، تصریح کرد: بازارهای بزرگ 
به مدت یک هفته تعطیل شــوند و ســایر 

اصناف با رعایت پروتکل ها فعال باشند.
 وی خواستار افزایش و فعال شدن تیم های 
نظارت بر فعالیت مشــاغل مختلف شــد و 
بیان داشــت: نظارت بر وسایل حمل و نقل 
عمومی و لزوم اســتفاده از ماسک در این 
وسایل و همه فعالیت ها با جدیت انجام و با 

متخلفین برخورد شود.
 اســتاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: پارک 
ها، بوســتان ها و مکان های تجمع تعطیل 
شــوند. همتی با تاکید بر لزوم جدی گرفتن 
قرنطینــه بیماران مبتلا به کرونا و خودداری 
مردم از تردد غیرضــروری، اضافه کرد: با 
توجه به شــرایط موجود بیماری کرونا در 
استان، مردم به هیچ وجه به مسافرت نروند.

 وی بر ضرورت فعال شــدن کارگاه های 
تولید ماســک تاکید کــرد و گفت: مردم تا 
جایی که امــکان دارد در خانه بمانند و در 
صورت ضرورت برای خروج از منزل، حتما 
از ماســک اســتفاده کنند و در مکان های 
فعالیت و مشاغل خود و همچنین در وسایل 
حمل و نقل همچون تاکســی و اتوبوس و 
فروشگاه ها حتما ماسک داشته باشند و تا 

حد امکان خریدهای خود را به شــکل غیر 
حضوری انجام دهند.

 استاندار هرمزگان تاکید کرد: خودداری از 
برگزاری مجالس عروســی، ختم، مهمانی و 
دورهمی هــای خانوادگی از دیگر مواردی 
اســت که مردم استان هرمزگان باید به طور 

جدی در این روزها آن را رعایت کنند.
  همتــی تصریح کــرد: با پیگیــری ها و

 رایزنی های صورت گرفته با وزیر آموزش 
و پــرورش، امتحانات دانــش آموزان پایه 
نهم متوســطه در هرمزگان که پیش از این 
حضوری بود، از امــروز ۱8 خرداد ماه به 

صورت غیر حضوری برگزار می شود.
 وی گفــت: این تصمیم در راســتای حفظ 
ســلامتی دانش آموزان و رفــع دغدغه و 
نگرانی خانواده ها با توجه به شیوع بیماری 

کرونا در استان، اتخاذ شده است.
 استاندار هرمزگان خاطرنشان کرد: همچنین 
در خصوص امتحانــات دانش آموزان پایه 
دوازدهم متوســطه، لازم به ذکر اســت که 
این امتحانات به صــورت نهایی و همزمان 
در سراسر کشــور برگزار می شود و امکان 

برگزاری غیر حضوری آن وجود ندارد.
 همتی یادآور شــد: بر این اساس امتحانات 
پایــه دوازدهــم در هرمــزگان به صورت 
حضوری و با رعایت دقیق تمامی پروتکل 
های بهداشتی از جمله استفاده از ماسک در 
راستای حفظ سلامتی دانش آموزان برگزار 

خواهد شد.

  

گروه خبر // با ابتلای ۳۳۳ نفر و فوت  9 نفر در یک روز ، جمعه ســیاه کرونا در هرمزگان 
رقم خورد.

فوتی ها زن 91 ســاله با سابقه HTN- IHD، زن 83 ســاله با سابقه HTN دیابت، مرد 38 
ســاله بدون بیماری زمینه ای، زن 60 ساله )فوت در منزل( با سابقه آسم و فشارخون بالا در 
بندرعباس، مرد ۵9 ساله با سابقه دیابت در میناب، مرد ۷4 ساله با سابقه فشارخون بالا، مرد 
80 ســاله با سابقه فشارخون بالا در رودان، مرد 34 ساله بدون بیماری زمینه ای در بندرلنگه، 
زن 2۵ ســاله و باردار )اعزامی از عسلویه( بدون بیماری زمینه ای در پارسیان بودند.همچنین 
بیشــترین شمار مبتلاشــدگان روز جمعه  298 نفر در بندرعباس، 1۵ نفر قشم و 10 نفر در 

بندرخمیر بودند .

جمعه سیاه کرونا در هرمزگان
گروه خبر // رییس شورای استان هرمزگان گفت: تنها راه 
غلبه بر بیماری کرونا، اراده جمعی در رعایت پروتکل های 

بهداشتی و بهداشت فردی است. 
عقیل مدنی اظهار کرد: از ابتدای شــیوع ویروس کرونا در کشور، 
اســتان هرمزگان بدلیل همراهی و همت مردم و تلاش مسئولین، 
مخصوصا پزشکان و تمامی کارکنان بهداشت و درمان توانست جزو 
استان های موفق در پیشگیری از شیوع ویروس کرونا باشد و این 
دستاورد بزرگی بود چراکه ثابت کردیم توان و مدیریت پیشگیری از 

شیوع این ویروس را با همبستگی و همراهی مردم داریم.

وی افزود: اما از زمانی که برنامه های پیشــگیرانه را رها کرده ایم، 
شــیوع ویروس کرونا افزایش یافته و سلامت مردم را به مخاطره 
انداخته اســت. در این شــرایط عدم رعایت فاصله اجتماعی و 
 پروتکل های بهداشــتی، وضعیت را به سمت بحرانی شدن پیش

 می برد. به نظر می رسد سفرهای بین شهری و بین استانی و عدم 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی بیــش از هر عامل دیگری باعث 

افزایش آمار مبتلایان به این بیماری شده است.
رییس شورای اسلامی استان هرمزگان از مسئولین خواست تا در 
سطوح استان و شهرستان  تمهیدات فوری و موردنیاز جهت وضع 

مقررات احتیاطی بهداشتی و همچنین حمایت از اقشار آسیب دیده به 
لحاظ اقتصادی، معمول دارند و مردم نیز به مانند روزها و هفته های 
ابتدایی شــیوع کرونا، همانگونه که به رغم سختی ها و مشکلات 
اقتصادی، با بردباری و رعایت دستورالعمل های بهداشتی ازجمله 
استانهای موفق و نمونه کشــور در مقابله با شیوع ویروس بودیم، 
اکنون نیز  بتوانیم با همراهی و رعایت نکات بهداشتی از اوج گیری 

بیشتر بیماری کووید19 جلوگیری کنیم.
به گزارش فارس ؛ مدنــی تصریح کرد: اجرای محدودیت ها برای 
محدودکردن زندگی مردم نیست بلکه در واقع شیوع ویروس کرونا را 
محدود می کند و غفلت از آن، پیامدهای زیانباری را به همراه خواهد 

داشت و تردیدی نیست در نهایت اراده ی مردم پیروز خواهد شد.

نباید با بی توجهی موجب وقوع فاجعه شویم

 دستور فوری استاندار هرمزگان به فرمانداران؛

اجرای جدی محدودیت ها در تمامی شهرستانهای هرمزگان
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حوادث

بافت فرسوده بندرعباس

که  میانسال  مرد  حوادث//  ســرویس 
متهم است دوســتش را به خاطر یک 
باغچه شــراکتی کشته است در شعبه 
تهران  اســتان  کیفــری  دادگاه  دوم 

محاکمه شد.
رســیدگی به این پرونده از یک ســال قبل 
آغاز شــد زمانی که جســد خونین مردی 
در بیابان های اطراف تهران کشــف شد. با 
شناســایی هویت مقتول، همســرش مورد 

بازجویی قرار گرفت و گفت: کیوان آخرین 
بار با دوســتش نیما قرار گذاشته بود. آنها 
سال های زیادی اســت که با هم دوست و 
شریک هستند. اما همســرم با دوستش بر 
سر یک قطعه باغچه اختلاف داشتند، شوهرم 

قبل از اینکه از خانه خارج شود به من گفته 
بود که نیما از او خواســته تا باغچه را به او 

بفروشم اما من قصد این کار را ندارم.
 این اظهارات مأموران را بر آن داشت تا نیما 
دوباره به اداره آگاهی احضار شود که این بار 

نیما به قتل اعتراف کرد و گفت: من و کیوان 
چند سالی بود که با هم یک قطعه باغچه را 
به صورت شراکتی خریده بودیم، من بارها از 
او خواسته بودم تا سهمش را به من بفروشد 
اما موافقت نمی کرد و آن روز هم ســر این 

مسأله با هم بگو مگوی شدیدی داشتیم و در 
نهایت درگیری بین ما به وجود آمد و من از 
روی عصبانیت چند ضربه چاقو به او زدم و 
بعد هم برای اینکه کسی متوجه ماجرا نشود 
جسدش را در بیابان های اطراف تهران رها 

کردم و به خانه رفتم. 
بعد از اعتراف صریح نیما و تکمیل تحقیقات 
کیفرخواست علیه متهم صادر و پرونده برای 
رسیدگی به شــعبه 2 دادگاه کیفری استان 

تهران ارجاع شد و این متهم محاکمه شد. در 
ابتدای جلسه و پس از قرائت کیفرخواست، 
اولیای دم درخواســت قصاص کردند و در 
ادامه متهــم در جایگاه قرار گرفت اما با رد 
اتهام قتل عنوان کرد: من کســی را نکشته ام 
و هرحرفی هم که در اعترافاتم گفته ام تحت 
فشــار بازجویی در اداره پلیس بوده است. 
پس از دفاعیات متهــم قضات برای صدور 

رأی وارد شور شدند.

نجات از فرجامی تلخ!
همواره فکر می کردم مادرم بیش از اندازه مرا کنترل 
می کند و آبرویم را نزد دوستانم برده است. مدام با 
پرخاشگری اعتراض می کردم و فریاد می زدم »من 
۱5 سال دارم و خودم می توانم برای آینده ام تصمیم 
بگیرم. می خواهم با پســری که دوستم دارد ارتباط 
داشته باشــم!« اما زمانی فهمیدم فریب محبت های 

دروغین و هوس آلود »عرفان« را خورده ام که...
دختر 1۵ ســاله ای که به پیشــنهاد مــادرش وارد دایره 
مددکاری اجتماعی کلانتری شده بود تا ثابت کند دوستی 
خیابانی اش با یک پسر جوان فقط برای ازدواج با اوست! 
وقتی در برابر فرجام این عشــق هــای هوس آلود قرار 
گرفت و با تماس تلفنی مشــاور متوجه شد که ماجرای 
ازدواج تنها نیرنگی برای یک ارتباط هوس آلود اســت، 
در میان حیرت و نگرانی و با چشمانی شرمسار به تشریح 
سرگذشــت خود پرداخت و با عذرخواهی از مادرش به 
کارشناس اجتماعی کلانتری گفت: در همان دوران کودکی 
احساس کردم نســبت به دیگر دوستانم مورد توجه قرار 
نمی گیرم. معلولیت جســمی اندکی که به طور مادرزادی 
در پایم وجود داشــت مرا به دختری منزوی و گوشه گیر 
تبدیل کرد به طوری که وقتی در زنگ ورزش همکلاسی 
هایــم به دنبال یکدیگر می دویدند من زانوی غم بغل می 
گرفتم و احساس حقارت می کردم به گونه ای که آن حس 

ناخوشایند هنوز مرا رها نکرده است.
 در این میان بیشــتر پدرم را مقصر همه بدبختی هایم می 
دانستم. او به مشروبات الکلی و مواد مخدر اعتیاد داشت 
و آن را بــه هر چیزی در زندگی ترجیــح می داد. واژه 
پدر هیچ گاه برای من معنــای »تکیه گاه« و »مهربانی« 
را نداشــت. چرا که همواره رفتاری غیرطبیعی داشت و با 
مادرم به مشــاجره و درگیری می پرداخت. وقتی خمار 
می شــد حتی از به کار بردن الفاظ رکیک یا شکســتن 
ظروف ابایی نداشــت به گونه ای که نمی توانستیم با هیچ 
کس ارتباط داشــته باشیم بچه های فامیل مرا »بچه گدا« 
خطاب می کردند و همسایه ها به خاطر عربده کشی های 
پدرم و فحاشــی های زشت او ناراضی بودند. رفتارهای 
پرخاشگرانه پدرم به جایی رسید که یک بار قصد داشت 
مرا به خاطر یک خطای کودکانه با ســیم تلفن خفه کند 
که مادرم وحشــت زده سر رســید و نجاتم داد. با وجود 

این باز هم پدرم بود، او را دوســت د اشــتم. خلاصه 9 
ساله بودم که پدرم دستگیر و زندانی شد. چند ماه بعد هم 
مادرم از او طلاق گرفت و من زندگی جدیدی را در خانه 
پدربزرگم آغاز کردم. وقتی پدرم از زندان آزاد شــد چند 
بار به منزل پدربزرگم آمد او با سر و صدا و فحاشی شیشه 
های پنجره ها را شکســت اما مادرم پولی به او نداد و با 
پلیس تماس گرفت. مادرم برای تامین هزینه های زندگی 
در بیرون از منزل کار می کرد و من دوست نداشتم دیگر به 
مدرسه بروم چرا که برخی از بچه های مدرسه مرا مسخره 
می کردند. آن ها مرا به یکدیگر نشان می دادند و می گفتند 

پدرش معتاد کارتن خواب است.
 از شدت شرم و خجالت همواره سعی می کردم خودم را 
از دید دیگران پنهان کنم تا این که ســال گذشته مادرم با 
مردی به نام »آبتین« ازدواج کرد. اگرچه ناپدری ام بسیار 
مهربان است اما باز هم نمی تواند جای پدرم را در زندگی 
پر کند در این میان توجه مادرم نیز به من کمتر شد و من 
در جســت وجوی ذره ای محبت با »فریده« آشنا شدم. 
اگرچه هنوز یک ماه بیشــتر از این آشنایی نمی گذرد اما 
او را بهترین دوســت خودم می دانم چرا که پدر معتادش 
آن ها را رها کرده و زندگی شــبیه من دارد. او با مادر و 
خواهرش زندگی می کند و اوضاع اقتصادی خوبی ندارد. 
»فریده« با پســر جوانی به نام »فرشاد« ارتباط عاشقانه 
دارد تا روزی با او ازدواج کند! به همین خاطر فرشاد نیز 
گاهی مبالغی پول به فریده می دهد تا برای خودش خرج 
کند. در این میان فریده مرا با دوســت فرشاد آشنا کرد تا 

با هم ازدواج کنیم. 
من هم که محبــت و مهربانی های عرفان را دیدم با همه 
وجودم عاشقش شــدم اما مادرم به بهانه شیوع کرونا مرا 
در خانه زندانی می کند تا نتوانم با عرفان معاشــرت کنم. 
او نصیحتم می کند که این عشــق های خیابانی فقط برای 
رســیدن به خواسته های هوس آلود اســت و ... در این 
هنگام کارشناس با تجربه کلانتری در یک تماس تلفنی با 
عرفان و در حالی که دختر نوجوان صدایش را می شنید 
از او خواســت تا برای ازدواج با »ســعیده« نظر خود را 
بگوید ولی در کمال ناباوری پاسخ شنید که هیچ گاه قصد 
ازدواج با چنین دختری را ندارد و تنها برای یک معاشرت 

اجتماعی او را پذیرفته است و ...

در امتداد روشنایی

خونی که به پای باغچه ریخته شد

روابط عمومي با مصرف مرتب گوشت ماهي و میگو خطر ابتلا ءبه بيماری گواتر و آسم كاهش مي يابد
 شیلات هرمزگان 

ســرویس حوادث// آتش گرفتن 
خودروی حامل اتباع بیگانه هنگام 
فرار از دســت پلیس در یکی از 
مرگ  باعث  یزد  استان  جاده های 
سه نفر از این اتباع و مصدومیت 

8 نفر دیگر شد. 
سرتیپ عباسعلی بهدانی فرد، فرمانده 
انتظامی اســتان یزد درباره جزئیات 
این حادثه گفت: بــا توجه به اینکه 
محورهــای مواصلاتی اســتان یزد 
با اتصال جنوب و شــرق کشور به 
سایر اســتان ها از سوی قاچاقچیان 

مواد مخدر و اتبــاع غیرمجاز مورد 
سوء اســتفاده قرار می گیرد به همین 
دلیل مأمــوران انتظامــی با اجرای 
طرح هــای دائمی در حال کنترل این 

محورها هستند. 
در عملیات اخیــر، مأموران به چند 
دســتگاه خودرو مشــکوک شده و 
دستور ایست دادند 3 دستگاه خودرو 
که حامــل اتباع بیگانــه غیرمجاز 
ومقداری مواد مخدر بود توقیف شدند 
اما از بیــن این خودروها راننده یک 
دستگاه خودرو به فرمان ایست پلیس 

و صدای تیرهوایی توجهی نکرده و با 
استفاده از وسیله های دودزا و ایجاد 
احتراق با ســرعت زیاد متواری شد 
با شــلیک به لاستیک  که مأموران 
خودرو آن را پنچر کردند با این حال 
راننده با وجود پنچری لاستیک، بیش 
از هشــت کیلومتر ادامه مسیر داده و 
به علت داغ شــدن رینگ ها بر اثر 
اصطکاک، استفاده از سیستم احتراق 
و دودزا و آتش گرفتن جلو خودرو 
و ناتوانــی راننده در کنترل وســیله 
نقلیه، خــودرو از جاده منحرف و به 

گاردریل وســط جاده برخورد کرد. 
وی ادامه داد: در این حادثه سه نفر از 
اتباع غیر مجاز که در صندوق عقب 
بودند بر اثر آتش سوزی در دم فوت 
کرده و هشــت نفر نیز به بیمارستان 
منتقل می شوند که از این تعداد چهار 
نفر به صورت ســرپایی درمان و از 
همچنین  شدند،  ترخیص  بیمارستان 
راننده خودرو بــه همراه چند نفر از 
اتباع متواری شدند که دستگیری آنها 

در دستور کار پلیس قرار گرفت. 

   

سرویس حوادث// سه ســارق سابقه دار 
کابل برق در قشم دستگیر و مقادیر زیادی 
کابل برق و ابزار و ادوات فنی سرقت شده 
در مجموع بــه ارزش ۴۳0 میلیون ریال از 

مخفیگاه آنان کشف شد.
 فرمانده انتظامی قشم به خبرنگاران گفت: در پی 
ارجاع 2 فقره سرقت در قشم و درگهان، موضوع 
به صورت ویژه در دستور کار پلیس قرار گرفت.

ســرهنگ حســین الهی افزود: پس از تکمیل 
تحقیقات و دســتیابی به سرنخ هایی از سارقان 

، باهماهنگی قضایی و تشــکیل 2 اکیپ مجزا 
سارقان کابل برق در مخفیگاهشان دستگیر شدند.

وی ادامه داد: متهمان با تکمیل پرونده، برای ادامه 
روند قضایی ، به مراجعه مربوط معرفی شدند.

شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و 
لارک با حــدود 1۵0 هزار نفر جمعیت از تنگه 
هرمز به موازات ساحل استان هرمزگان به طول 
1۵0 و عــرض میانگیــن 11 کیلومتر در میان 

آب های خلیج فارس گسترده شده است.

سارقان کابل برق در قشم دستگیر شدند

طرح :مریم عباس زاده

سند مالکیت خودرو سواری استیشن تویوتا پرادو پلاک 52511 قشم شخصی  مالکیت 
شمس الدین تکی زاده قشمی  شماره شاسی خودرو JTECX3FJ1F5006536  شماره 

موتور 2TR1548494 مدل 2015  رنگ مشکی مفقود وازدرجه اعتبارساقط می باشد.

مفقودی نوبت اول

 جزئیات مرگ سه تبعه غیرمجاز در صندوق عقب خودرو

تحقیقات  حوادث//  ســرویس 
پلیسی برای دستگیری راننده ای 
که پس از برخورد با زن دوچرخه 
ســوار در بزرگراه شیخ فضل الله 
نوری وی را به کام مرگ کشــاند 

ادامه دارد.
ونوس زرین خاک 36 ســاله که از 

اعضای هیأت دوچرخه سواری تهران 
بود هنگام تمرین با دوچرخه اش در 
بزرگراه شــیخ فضل الله نوری ورودی 
بزرگراه حکیم بــر اثر برخورد یک 
خودرو با وی دچار سانحه شد و در 
دم جان باخت. بعد از این حادثه راننده 
متخلف فرار کرد و زمانی که امدادگران 

اورژانــس و مأموران پلیس به محل 
رســیدند زن جوان جان باخته بود. 
علت اولیه مرگ ونوس اصابت سرش 
به زمین اعلام شــده است. با اعلام 
موضوع بــه بازپرس ویژه قتل تهران 
تحقیقات برای بررسی چگونگی این 
حادثه مرگبار و شناسایی و دستگیری 

راننده فراری آغاز شده است. با توجه 
به اینکه گــزارش اولیه این حادثه به 
پلیس نشان از یک سانحه رانندگی 
دارد اما تیم جنایی در حال بررســی 
این موضوع هســتند که آیا تصادف 
عمدی بوده یا ســانحه رانندگی غیر 

عمد بوده است.

پلیس در جست و جوی راننده ای که زن دوچرخه سوار را کشت

آگهی تجدید مناقصه عمومی  شماره  99-10

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان هرمزگان در نظر دارد مناقصه عمومی فوق را با مشخصات و 
شرایط کلی ذیل از طریق برگزاری مناقصه، به شرکت های واجد شرایط واگذار نماید.

الف ( شرح مختصر کارها :

ب( محل تامین اعتبار : از محل اعتبارات  استانی 
ج( شــرایط متقاضی :  1 – داشتن شــخصیت حقوقی  2-  داشتن توانایی ارائه ضمانت نامه بانکی شرکت در 
فرآیند ارجاع کار و ضمانت نامه انجام تعهدات  3–دارا بودن رتبه 5 رشته راه و ترابری . لذا متقاضیانی که دارای 
شرایط مذکور در بند » ج « فوق بوده و آمادگی اجرای پروژه را دارند می توانند جهت اخذ اسناد مناقصه از ساعت 
15:00 مورخ99/03/18  لغایت ساعت .08:00 مورخ 99/03/24  به پایگاه اینترنتی سامانه تدارکات الترونیکی 
دولت به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند، آخرین مهلت تحویل اســناد مناقصه، ساعت 08:00 مورخ 
99/04/03 و بازگشایی پاکات مناقصه ساعت 09:00 مورخ 99/04/03 بود. جهت کسب اطاعات بیشتر به 

آدرس اینترنتی www.iets.mporg.ir مراجعه نمایید. ضمنا هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه خواهد بود .
شناسه آگهی : 867514

موضوع پروژه 

تکمیل راه روستایی رودبار انجیردان

مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار )ریال(

496.725.036

 شهرستان

بستک

            مبلغ برآورد)ریال( 

9.934.500.710

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای   

مدت پیمان
)ماه(

4

 
قسمت اول

خارج از »تراز ميانگين شهری«
 حیاط های پرنشاط بازی های کودکانه، نیازمند تجدید حیات شهری 
است.شور و نشاط بین مردم و تلاش آنها برای پوشش دردهای یکدیگر 
بدون کمک و توجه مسئولین، تا به حال بدین صورت ندیده بودم. مردمی 
بهشتی در قلب شهر که انگار جزو آمار شهری نیستند یا یادشان رفته اینجا 
هم جزئی از شــهر و از همین مردم هستند. مردمی که صف های توزیع 
مهربانیشان- صف های مسجدشان- صف های دفاع از ارزشهای کشور 

و انقلاب آنها از همه بزرگتر و پررنگ تر هست.
توازن و تعادل لازمه پایداری یک سیستم است، آیا سیستم شهری که در 
سمتی از آن پالایشگاه ها، اسکله ها و بنادر و مراکز تجاری لوکس هست 
و در سمتی دیگر ابتدایی ترین شاخص های امکانات شهری به چشم 
نمی خورد، باعث به هم خوردن موازنه میان شاخص های » تراز میانگین 
شهر « که موضوع علمی است نمی شود ؟ آیا به دلیل قطع یا اختلال شبکه 
ها، جریان ها و پیوندهای آن، موجب تشدید پدیده عدم توازن و در نتیجه 
اختلال در نظم پایدار سیستم شهری در این بافت ها نمی شود ؟ کدام نهاد 
شهری مسئول متوازن سازی و ایجاد نظم پایدار سیستم های شهری این 
بافت ها است؟مسکن و شهرسازی؟  شهرداری؟  استانداری؟  سازمان 
مدیریت؟ چرا از نخبگان بومی استان که در این بافت ها رشد کرده اند 
در ارایه نظریه نوسازی متوازن به عنوان یک » نظریه بومی« معطوف به 
تلاش برای تغییر الگوهای ناکارآمد و تولید الگویی »نو آورانه بومی« با 
توجه به اقلیم و منظر و ساختگاه های ذاتی و خدادادی این بافتها استفاده 
نمی شود؟تجدید و یا تغییر حیات شهری، ویژگی مهمی است که می تواند 
سیاســت متمایز برای مقابله با این مشکلات با »دید چند بعدی و همه 
جانبه گر« طرح نماید و نه تنها از رخ دادن مشکلات ناشی از آمارهای 
افت شهری جلوگیری نماید، بلکه با تغییر نگرش سیستم شهری در این 
مناطق ، سیاست جدیدی برای »تجدید حیات شهری« این مناطق ایجاد 

کند.

سرویس حوادث// سرسره بازی دختر 5 
ساله در یکی از بوستان های تهران وی را 

تا یک قدمی مرگ برد.
چند شب قبل خبر ســقوط دختر ۵ ساله ای 
از سرســره در پارک جوانمــردان به پلیس و 
اورژانس اعلام شــد. مادر این دختر کوچولو 
گفت: دخترم در حال بازی روی سرســره بود 

وقتی دستش را روی نرده های محافظ گرفت تا 
سر بخورد ناگهان میله ها از جا درآمد و تعادل 
دخترم به هم خورد و از بالای سرسره به پایین 

سقوط کرد.
در ادامه بررسی ها مشخص شد قسمت پایین 
محافظ سرســره پیچ نداشته است و به همین 

خاطر وقتی کودک دستش را به میله گرفته از 
جا دررفته است.

با آنکه ارتفاع سرســره حــدود 4 متر بود اما 
دخترک جان سالم بدر می برد و به بیمارستان 
منتقل شــد. به دستور بازپرس پرونده، وسایل 
بازی این پارک پلمب شده و تحقیقات در این 

خصوص ادامه دارد.

سقوط دختر 5 ساله از سرسره

محمدحق نیا- کارشناس ارشد عمران
gmaIl.com1451HagHNIa @
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خبری

شهرستان

مدیرعامل منطقه آزاد قشم: 

ظرفیت تولید سیمان در قشم به یک میلیون تن در سال می رسد

زهرا غفوری سرویس شهرستان// دومین 
محموله سیمان صادراتی کارخانه سیمان 
قشم در ســال 99 با تناژ 22هزارتن به 
مقصد کشــورهای امارات و سومالی از 
اســکله کاوه منطقه آزاد قشم با حضور 
رییس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان 
این  مقامات  از  ازاد قشم، جمعی  منطقه 
بارگیری  کارخانه  این  و مدیران  سازمان 

شد.
به گزارش خبرنگار دریا، رییس هیات مدیره 
و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم درهنگام 
بازدید خــود از این بارگیری در گفتگویی از 
عملیاتی شدن فرمان مقام معظم رهبری مبنی بر 
جهش تولید در سال 99در مناطق آزاد کشور 
از جمله منطقه آزاد قشــم خبــر داد و گفت: 
ســازمان منطقه آزاد قشم امسال تمام توان و 
ظرفیت خود را برای لبیک به این فرمان مقام 
معظم رهبری بکار گرفته و در این راستا امروز 
دومین محموله سیمان تولید شده در کارخانه 

سیمان قشــم برای صادرات در سال جاری 
درحال بارگیری است.

 حمیدرضا مومنی با اشــاره بــه اینکه طبق 
برنامه ریزی انجام شده ظرفیت تولید سیمان 
در طرح توســعه کارخانه سیمان قشم به یک 
میلیون تن در سال می رسد، افزود: همه تلاش 
های مجموعه کارخانه سیمان قشم معطوف به 
رســیدن به این هدف است و بخش اعظم این 
ظرفیت نیز در ســال 99 محقق خواهد شد و 
نهایتا تا پایان سال 1400 ظرفیت این کارخانه 

به یک میلیون تن در سال خواهد رسید.

وی بر عزم جزم ســازمان منطقه آزاد قشم و 
کارخانه سیمان قشم برای جهش تولید در سال 
جاری تاکید کرد و گفت: بنای ما بر این است 
که با یک برنامه ریزی منظم و منسجم ظرفیت 
این کارخانــه را به یک میلیون 300هزار تن 
در سال برســانیم که حداقل 80 درصد آن به 
بازارهای هدف صادر خواهد شد.براساس این 
گزارش مدیرعامل کارخانه سیمان قشم نیز در 
این بازدید با تقدیر از حمایت های مدیرعامل 
و هیات مدیره ســازمان منطقه آزاد قشم از 
این کارخانه از آغاز اجرای طرح توسعه این 

کارخانه برای رساندن ظرفیت تولید آن به یک 
میلیون تن در ســال خبــر داد و گفت: هدف 
صادراتی ما هم برای ســال جاری رساندن 
مجموع صادرات سیمان و کلینکر)کلینکر یا 
تفاله کوره به دانه های خاکستری تیره رنگ  با 
قطر 3 الی 2۵ میلی متر گفته می شود که برای 
تولید سیمان استفاده می شود(  منطقه آزاد قشم 
به 2۵0هزارتن در سال است که نسبت به سال 

قبل 2۵درصد رشد خواهد داشت.
 حمیدرضا صدیقی مقــدم با اظهار امیدواری 
نسبت به تداوم حمایت های گذشته سازمان 

منطقه آزاد قشم در سال های آتی تاکید امسال 
این کارخانه را صادرات ســیمان اعلام کرد 
و افزود: در ســال جاری تاکنون 4۵هزارتن 
سیمان از قشم صادرات داشتیم و امیدواریم تا 
پایان نیمه اول امسال در مجموع 180هزار تن 
سیمان و کلینکر از قشم به بازارهای هدف دنیا 
صادرات داشته باشیم.به گفته وی با این روند 
تولید سیمان و کلینکر در کارخانه سیمان قشم 
و صــادرات آنها، قرار گرفتن نام این کارخانه 
در لیست واحدهای نمونه صادراتی کشور در 

پایان سال جاری دور از دسترس نیست.

  آغاز برداشت پياز از اراضی كشاورزی بندرلنگه
 مهران منصف ســرویس شهرســتان//  مدیر جهاد کشــاورزی 
شهرســتان بندرلنگه از آغاز برداشــت پیاز از اراضی کشاورزی این 
شهرســتان خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا، شــیخ زاده اظهار کرد: 
برداشــت پیاز از 40 هکتار از اراضی کشــاورزی در این شهرستان 
آغاز شده اســت.وی با اشــاره به اینکه پیش بینی می شود 1600 
تن پیاز از زمین های کشــاورزی این شهرستان برداشت شود، افزود: 
کشــت پیاز در خزانه از مهر ماه آغــاز و انتقال آن به زمین اصلی در 
آبان ماه صورت می گیرد.مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان بندرلنگه 
با اعلام اینکه برداشــت پیاز در سه مقطع زمانی انجام می شود، ابراز 
داشت: قسمتی از محصول پیاز به صورت پیازچه به همراه سبزیجات 
برگی از آذر ماه برداشــت شده و بخش دیگری از این محصول همراه 
با سایر شهرستان های استان در نیمه دوم بهمن تا اسفند ماه برداشت 
می شود .شیخ زاده ادامه داد: قسمت دیگری از پیاز تولیدی شهرستان 
بندرلنگه که در نوار ســاحلی کشــت شــده از اواخر اردیبهشت ماه 
برداشــت آن آغاز و تا اواخر خرداد مــاه ادامه می یابد.وی همچنین 
گفت: پیاز تولیدی در نوار ســاحلی رقم محلی شهرســتان بندرلنگه 
بوده و به دلیل بازار پســند بودن اغلب به صورت پیش فروش، روانه 
بازار می شود.مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان بندرلنگه در ادامه از 
جمله عوامــل افزایش عملکرد محصول پیاز را برگزاری کلاس های 
آموزشی ترویجی و نظارت بر مراحل کاشت، داشت و برداشت توسط 
کارشناســان این مدیریت و اجرای آبیاری تحت فشار اعلام داشت.

شــیخ زاده در پایان با اشــاره به مشتری پســند بودن محصول پیاز 
شهرستان بندرلنگه خاطرنشان ســاخت: محصول پیاز برداشت شده 
این شهرستان به شهرستان های همجوار و همچنین کشورهای حاشیه 
خلیج فارس ارســال می شود.گفتنی است؛ از مناطق عمده کشت پیاز 
در سطح شهرســتان بندرلنگه می توان به روستاهای شناس، گزیر، و 

پدل اشاره کرد. 

آغاز برداشت رطب نوبرانه از نخلستان های ميناب 
 محسن رنجبری سرویس شهرستان// مدیر جهادکشاورزی میناب 
از آغاز برداشت رطب نوبرانه از سطح 12 هزار و 439 هکتار نخیلات 
این شهرستان خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا، عباس مویدی اظهار 
کرد: هر ســاله در روزهای آغازین خرداد ماه فصل برداشت رطب از 
نخلســتان های میناب با رقم آلمهتری آغاز و تا اواسط مهر ماه با رقم 
هلیلی پایان می یابد.مدیر جهادکشاورزی میناب به تنوع ارقام مختلف 
نخل در این شهرستان اشــاره و تصریح کرد: مهمترین ارقام نخل در 
میناب عبارتند از آلمهتری، مرداســنگ، هلیلی، خصب، برهی، کلک 
ســرخ، زرک و خنیزی که مرغوب ترین نوع آن مرداسنگ است.وی، 
ســطح زیر کشت نخیلات در میناب را 12 هزار و 439 هکتار عنوان 
کرد و افزود: عملکرد تولید این محصول در هر هکتار ۵ تن اســت که 
پیش بینی می شــود تا پایان زمان برداشت بیش از 62 هزار تن رطب 
و خرما در میناب برداشــت شــود.مویدی در پایان خاطرنشان کرد: 
مهمترین نقاط کشت نخیلات در میناب به ترتیب بخش های مرکزی، 

توکهور-هشتبندی، سندرک و بندزرک می باشند.

فرشید کشتکار سرویس شهرستان// 
سادات نجفی گفت : به منظور مقابله 
و پیشگیری از شیوع بیماری ویروس 
جامعه،  مختلف  اقشــار  میان  کرونا 
کارخانه ای در کیش، با راه اندازی خط 
تولید ماسک توانسته است نیاز مراکز 
تجاری و خدماتی این منطقه را تامین 

کند
به گزارش خبرنگار دریا، رحمان سادات 
نجفی مدیرعامل جامعــه بازاریان کیش 
از نظارت های حداکثــری برای رعایت 
ضوابط بهداشــتی در مراکــز تجاری و 
خدماتــی در جزیره کیش خبــر داد و 
گفت: بر اســاس ضوابط بهداشتی ابلاغ 
شــده تمام گردشگران، ســاکنین جزیره 
کیش و شــاغلین این مجموعه ها هنگام 
تردد در مراکز تجاری و خدماتی موظف 
به رعایت حفاظت فردی هستند.سادات 
نجفی در ادامه افزود: خوشــبختانه با راه 
اندازی خط تولید کارخانه ســاز و برگ 
تندرستی، ماسک مورد نیاز مراکز تجاری 
و خدماتی از شنبه دهم خرداد توسط این 
کارخانه تامین شده اســت و استفاده از 
ماسک برای تمام افراد شاغل در بازارها 
از نیروهای حفاظتی و خدماتی گرفته تا 
غرف فعال الزامی است.وی تاکید کرد: آن 
دسته از مشاغل حساسی که در این منطقه 
فعالیت می کنند علاوه بر ماســک باید از 
دســتکش نیز اســتفاده کنند. مدیرعامل 

جامعه بازاریان کیش خاطر نشــان کرد: 
غرفه داران مکلف هســتند هنگام تردد 
ساکنین جزیره کیش و گردشگران به مراکز 
تجاری و خدماتی محلول های ضد عفونی 
کننده را در دسترس آنان قرار دهند و این 
مهم به منظور حفظ سلامت مردم از سوی 
بازرسین و کمیته های نظارتی کنترل می 

شود. 
ســادات نجفی با بیان این که تعدادی از 
واحدهای صنفی به دلیــل عدم رعایت 
ضوابط بهداشــتی در جزیره کیش ظرف 
کمتر از 48 ســاعت پلمب شدند اظهار 
داشــت: بازرســین جامعــه بازاریان با 
بازرگانی   مدیریت  بازرســین  همکاری 
ســازمان منطقه آزاد کیش، مرکز توسعه 
سلامت و همچنین اماکن نیروی انتظامی 
به طور مســتمر از این مراکز بازدید و بر 
اســاس ماده 688 مجازات اســلامی با 

متخلفین برخورد قانونی می شود. 
ســادات نجفی بیان داشت: با شیوع موج 
دوم بیماری کرونا در کشور،  نظارت ها با 
جدیت تمام انجام می شود و تمام ضوابط 
بهداشــتی به مدیران، مسئولین بازارهای 
تجاری و خدماتی ابلاغ شده است. گفتنی 
اســت:  از ابتدای شیوع ویروس کرونا در 
کشــور، نظارت های بهداشــتی در هفته 
نخست اسفند سال گذشته توسط جامعه 
بازاریــان در مراکز تجــاری و خدماتی 

جزیره کیش آغاز شده است.

راه اندازی خط تولید ماسک برای 
مبارزه با کرونا در کیش

                    آگهي ابلاغ اجراییه
بدین وسیله به  محمد جعفری نام پدر: بهرام تاریخ تولد:۱3۵9/7/۵ شماره ملی:09388۵3236 به نشانی: بندرعباس پایگاه هوایی لاین z ۱۴ پلاک ۵ ابلاغ می شود که خانم فرشته 
روحانی جهت وصول  ۱۵0 عدد سکه طلا تمام بهار آزادی طرح قدیم به استناد مهریه مندرج در سند ازدواج شماره 28۱دفتر ازدواج شماره ۴0 بندرعباس علیه شما اجراییه صادر 
نموده و پرونده اجرایی به کلاسه980۱۵8۵ دراین اداره تشکیل شده و طبق گزارش مورخ 99/2/27 مامور، ابلاغ میسرواقع نگردید ،لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده ۱8 آیین 
نامه اجرا  مفاد اجراییه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار محلی  آگهی می شود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ این آگهی که روز ابلاغ محسوب می گردد 

نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام نمایید عملیات اجرایی جریان خواهد یافت.99/۱27 م الف
  رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس مریم چمنی

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

                                  آگهي تغییرات

 موسسه درمانگاه مددکاری اجتماعی تابش بندرعباس موسسه غیر تجاری به شماره ثبت ۵09 و شناسه ملی ۱0800۱2۵8۱۵ به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ ۱398/۱/20که 
طی نامه شماره 98/2/۱۱/3۱۴ مورخ ۱398/۱/27به تایید اداره بهزیستی شهرستان بندرعباس رسیده است تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 

- سمت اعضا هیئت مدیره به قرار ذیل تعیین گردید : خانم ندا هاشمی پور به شماره می 339۱696672 به سمت مدیر عامل و رئیس هیئت مدیره خانم مهناز هوشمندی به شماره 
ملی 3۴222۵۴9۱9 به سمت خزانه دار خانم سیده طاهره موسوی دهوئی به شماره ملی 3۴20۱839۱7 به سمت نائب رئیس هیئت مدیره - کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور 
موسسه از قبیل چک- سفته- بروات با امضا مدیرعامل و نائب رئیس هیئت مدیره همراه با مهر موسسه و اوراق عادی و اداری با امضا مدیر عامل یا نائب رئیس هیئت مدیره همراه 

با مهر موسسه معتبر میباشد. شناسه آگهی)86۵378(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان

 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

                               آگهي تغییرات                   

 شرکت درمانگاه مددکاری اجتماعی تابش بندرعباس موسسه غیر تجاری به شماره ثبت ۵09 و شناسه ملی ۱0800۱2۵8۱۵ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 
۱398/۱/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم راضیه رحمانیان کوشککی به شماره ملی 2۴7۱0۴6282 با دریافت مبلغ 300.000 ریال معادل کلیه سهم الشرکه خود ازصندوق 
موسسه از موسسه خارج شد . - خانم لیلا لطیفی به شماره ملی 2۴7۱0۱7۴9۵ با دریافت مبلغ 300.000 ریال معادل کلیه سهم الشرکه خود از صندوق موسسه از موسسه خارج 
شد . - درنتیجه سرمایه شرکت از مبلغ ۱.600.000 ریال به مبلغ ۱.000.000 ریال کاهش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید . - میزان سهم الشرکه هریک ازشرکا پس 
از کاهش سرمایه به شرح ذیل می باشد : خانم ندا هاشمی پور دارای ۱.000.000 ریال سهم الشرکه خانم راضیه رحمانیان کوشککی دارای 300.000 ریال سهم الشرکه خانم لیلا 

لطیفی دارای 300.000 ریال سهم الشرکه. شناسه اگهی )86۵377( 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

امــلاک  و  اســناد  ثبــت  کل  اداره 

                         آگهي تغییرات
 موسســه درمانگاه مددکاری اجتماعی تابش بندرعباس موسسه غیر تجاری به 
شماره ثبت ۵09 و شناســه ملی ۱0800۱2۵8۱۵ به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی فوق العاده مورخ ۱398/۱/20 که طی نامه شماره 3۱۴/۱۱/2/98 مورخ 
۱398/۱/27به تایید اداره بهزیستی شهرستان بندرعباس رسیده است تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد : - خانم ندا هاشمی پور به شماره ملی 339۱696672 با پرداخت 
مبلغ 600.000 ریال به صندوق موسســه میزان ســهم الشرکه خود را از مبلغ 

۴00.000 ریال به مبلغ ۱.000.000 ریال افزایش داد . - درنتیجه سرمایه موسسه از مبلغ ۱.000.000 ریال به 
مبلغ ۱.600.000 ریال افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید . - موضوع شرکت به شرح 

ذیل تغییر یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید : 
موسسه خدمت رسانی به جامعه هدف سازمان بهزیستی است که بخشی از فعالیت های حوزه های اجتماعی 
و پیشگیری و توانبخشی را شامل می شود اهداف موسسه عبارتند از : ارائه خدمات مددکاری اجتماعی ) 
فردی گروهی جامعه ای ( برای افراد نیازمند جامعه توانمند ســازی افراد در معرض آسیب و آسیب دیده 
جامعه ) ارائه خدمات مشــاوره ای فردی ، گروهی و جامعه ای ( ارائه خدمات در راســتای حوزه های 
پیشــگیری ، معلولیت ها زنان و دختران و توانبخشی در سطح ( اعتیاد ، امور اجتماعی آسیب ها خانواده 
جلب مشارکت های مردمی در جهت کمک و کاهش آسیب به افراد نیازمند ، ارائه طرح های اجتماعی ، 
پیشگیری و توانبخشی در سازمان بهزیستی و سایر ارگانهای دولتی و غیر دولتی خدمت رسانی در حوزه 
آموزش کودکان روشهای اجرایی اهداف موسسه عبارتند از راه اندازی و تاسیس کلینیک مددکاری اجتماعی 
، موسســات توانبخشی و مهد کودک و پیشگیری اجرای طرح های سازمان بهزیستی ، ادارات و نهادهای 
دولتی و غیر دولتی جهت کاهش آسیب ) اجتماعی ، پیشگیری و توانبخشی ( از طریق تفاهم نامه ، قراردادها 
و بعد از ازاخذ مچوز از مراجع ذیصلاح ارائه خدمات مددکاری اجتماعی و مشاوره در خصوص حوزه های 
مختلف پیشگیری امور اجتماعی و توانبخشی ارائه خدمات مددکاری اجتماعی به صورت تخصصی مقرر 
گردید - محل دفتر شرکت در واحد ثبتی بندرعباس به آدرس : چهارراه فاطمیه ، بلوارسید جمال الدین اسد 
آبادی ، کوچه مشــتاق ۱ ، پلاک ۴2 ، طبقه همکف 79۱۴6963۱۵ انتقال یافت وماده مربوطه در اساسنامه 
اصلاح شد . - میزان سهم الشرکه هریک از شرکا پس ازافزایش سرمایه به شرح ذیل می باشد : خانم ندا 
هاشمی پوردارای ۱.000.000 ریال سهم الشرکه خانم راضیه رحمانیان کوشککی دارای 300.000 ریال سهم 

الشرکه خانم لیلا لطیفی دارای 300.000 ریال سهم الشرکه. شناسه آگهی )86۵379(

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان
 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

فرشید کشتکار ســرویس شهرستان// عملکرد صدا و 
سیمای مرکز کیش در راســتای اطلاع رسانی و آگاهی 
بخشــی به عموم مردم با محوریت کرونا تمام نشــده؛ 
می تواند تاثیر موثری در پیشــگیری و مقابله با بیماری 

کووید۱9در جزیره کیش باشد.
به گزارش خبرنگار دریا، مصطفی خانزادی معاون عمرانی و 
زیربنایی ســازمان منطقه آزاد کیش در چهارمین کمیته ویژه 
نظارت بر فعالیت های مقابله با بیماری کووید19 در ســطح 
جزیره کیش، عملکرد رسانه های ارتباط جمعی را در راستای 
آگاهی بخشــی به عموم مردم را مثبــت ارزیابی کرد و گفت: 
ســاکنین جزیره کیش به منظور حفظ ســلامتی خود و دیگر 
کیشوندان می توانند با حفظ فاصله گذاری اجتماعی و رعایت 
موازین بهداشتی در پیشگیری و مقابله با این بیماری گام های 

موثری بردارند. 
مصطفی خانزادی با بیان این که هتل ها، رستوران ها، فازهای 
خدماتی و بازارچه های محلی از جمله نانوایی ها باید ضوابط 
بهداشــتی را رعایت کنند اظهار داشــت: معاونت فرهنگی و 
اجتماعی با همکاری مدیریت بازرگانی ســازمان منطقه آزاد 
کیش ضمن افزایــش نظارت های حداکثــری برای رعایت 
ضوابط بهداشــتی ابلاغ شده از سوی شورای سلامت کیش با 

متخلفین برخورد قانونی خواهد کرد.
همچنین خانزادی در ادامه افزود: به منظور حفظ سلامت اقشار 
مختلف جامعه، غربالگری راننده های تاکسی ها و مینی بوس 
های فعال در سطح جزیره کیش با جدیت تمام انجام می شود.

وی با اشــاره بر لزوم اجرای طــرح فاصله گذاری اجتماعی 
و رعایت ضوابط بهداشــتی در ســطح جزیره کیش گفت: با 
مشارکت نیروهای بســیجی و نیروهای مردمی داوطلب می 
توانیم نظارت بر خوشه های جدید را با همکاری مرکز توسعه 

سلامت کیش پیگیری کنیم.
معــاون عمرانی و زیر بنایی ســازمان منطقــه آزاد کیش در 
خصوص افزایش نظارت هــای حداکثری و رعایت ضوابط 
بهداشتی در پروازهای شرکت های هواپیمایی به مقصد کیش 
گفت: با کاهش ظرفیت پذیرش در راســتای حفظ ســلامت 
مسافرین؛ استفاده از ماسک و محلول های ضد عفونی کننده 

در این پروازها الزامی است. 
همچنین در ادامه این جلســه سعید پورعلی معاون فرهنگی و 
اجتماعی ســازمان منطقه آزاد کیش ضمن تشکر و قدردانی 
از تلاش های شــبانه روزی جمعیت هــلال احمر کیش در 
راستای پیشگیری و مقابله با بیماری کرونا افزود: این مجموعه 

بــه عنوان نیروهای پر تلاش و فعــال در خط مقدم مبارزه با 
بیماری کووید19 به صورت شبانه روزی در کنار مرکز توسعه 
سلامت کیش و دیگری دســتگاه های اجرایی مستقر در این 

منطقه، نقش موثر و تاثیر گذاری داشتند. 
ســعید پورزادی مدیر فنی و امور شــهری معاونت عمرانی و 
زیر بنایی ســازمان منطقه آزاد کیش بر اهمیت غربالگری و 
شناسایی بیماران مبتلا به کرونا در جزیره کیش اشاره داشت 
و گفت: با همکاری مدیریت پشتیبانی و تامین سازمان منطقه 
آزاد کیــش برای تجهیز نمودن امکانــات مورد نیاز مجموعه 
فیــاک اقدامات لازم در این خصوص صــورت گرفته و این 
مجموعه همانند »هتل ارم« به غربالگری بیماران کرونایی در 

این منطقه اختصاص یافته است.
گفتنی اســت ضد عفونی ترمینال های بندری و فرودگاهی، 
حفظ فاصلــه گذاری اجتماعی در شــناورها و ایر لاین ها، 
پخش فایل صوتی سفر به کیش با رعایت موازین بهداشتی در 
شناورها و پروازهای کیش ایر و دیگر شرکت های هواپیمایی 
ورودی به کیش از اقداماتی است که در دستور کار این کمیته 
قرار گرفته و با جدیت تمام مصوبات ابلاغ شده با نظارت های 

حداکثری کنترل می شود. 

تاثیر عملکرد رسانه های ارتباط جمعی در فرهنگ سازی مقابله با کرونا

سرویس  کشــتکار  فرشــید 
مصوبات  اساس  بر  شهرستان// 
پیشــگیرانه  اقدامات  ســتاد 
ویروس کرونا کیش، بازگشــت 
ساعت کاری بانک ها و موسسات 
اعتباری به روال گذشته در این 

منطقه اعلام شد.

در  دریا،  خبرنــگار  گــزارش  به 
فاصله  اجرای طرح  تداوم  راستای 
گــذاری اجتماعی هوشــمند و با 
رعایت ضوابط بهداشــتی کارکنان، 
محیــط اداری، اربــاب رجوع و 
بــا محوریت گام  اداری  تجمعات 
دوم مبارزه با ویروس کووید19 در 

خصوص »الزمات سلامت محیط و 
کار در محیط اداری« طبق ابلاغیه 
وزیر بهداشــت، درمان و آموزش، 
ساعت کاری بانک ها و موسسات 
اعتباری مســتقر در این منطقه تا 
اطلاع ثانونی به شــرح ذیل اعلام 

می شود: 

آغــاز به کار کارکنــان بانک ها و 
موسسات اعتباری مستقر در جزیره 
کیش از شنبه تا چهارشنبه هر هفته  
۷:30 تا 1۵ و زمان مراجعه ساکنین 
جزیره کیش و گردشــگران جهت 
دریافت خدمات بانکی از ساعت 8 

تا 14:30 می باشد. 

همچنین پنجشنبه هر هفته کارکنان 
بانک هــا و موسســات اعتباری 
مستقر در این منطقه از ساعت ۷:30 
تا 13:00 در محل کار خود حضور 
کنندگان  مراجعه  و  داشت  خواهند 
می توانند از ساعت 8 تا 12:30 از 

خدمات بانکی بهره مند شوند. 

اعلام ساعت کاری بانک ها و موسسات اعتباری مستقر در کیش

رضا مظفری ســرویس شهرستان// 
امام جمعه ســیریک گفت:مسئولان 
برای رونق تولید و فضای کســب و 
کار، باید زنجیرهای بروکراسی اداری 

را از پای تولید باز کنند.
به گزارش خبرنگار دریا؛ حجت الاسلام 
حســن حیدری امام جمعه سیریک در 
خطبه های عبادی و سیاســی این هفته 
شهرســتان اظهار کرد: یکــی از لوازم 
جهــش تولید، حذف بروکراســی های 
زائد اداری اســت که متأسفانه آمارهای 
جهانی، حاکی از دشــواری نسبتا بالای 

فعالیت تولیدی در کشور است در حالی 
کــه فعالیت های اقتصــادی بی فایده و 
مضرر، بــدون مجوز و مالیات بســیار 

راحت تر است.
امام جمعه سیریک افزود:مسئولان برای 
رونق تولید و فضای کســب و کار، باید 
زنجیرهای بروکراســی اداری را از پای 

تولید باز کنند.
حیدری ادامه داد: عدالت و نفی تبعیض 
و فاصله طبقاتی، برترین آرمان و ارزشی 
اســت که باید دنبال آن باشیم  هرچند 
دوران انقلاب در زمینه خدمات عمومی 

و درمانی و سوادآموزی کارهای بزرگی 
انجام شــده، ولی به هیــچ وجه راضی 
نیستیم و لازم است همه مسئولان عدالت 
را در همه ابعاد، شــاخص فعالیت های 

خود قرار دهند.
وی اضافه کرد: قتل دلخراش یک سیاه 
پوســت در امریکا، بــار دیگر نقاب از 
چهره وحشــی آمریکا و غرب گشــود 
و اعتراضات گســترده به این اقدام در 
شهرهای مختلف، عامل بلند مدت دارد 
و منحصر به اتفاق اخیر نیست، آمریکایی 
ها محکوم به افول و سقوط هستند و این 

یک سنت تغییر ناپذیر الهی است.
خطیب جمعه ســیریک با بیــان اینکه 
علمای شــیعه و ســنی رعایت مسائل 
بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی را 
لازم و واجــب میدانند تصریح کرد: این 
روزها شاهد رشد ابتلا به ویروس کرونا 
در کشور هستیم که لازم است همه مردم 
عزیز، کرونا را جدی بگیرند و با رعایت 
نکات بهداشتی و رعایت فاصله گذاری، 
جلــوی شــیوع آن را بگیرند. همچنین 
مواظب باشــیم که شــادی زودگذر ما، 
خدایی نکرده موجب داغدار شدن کسی 

نشود.
حیــدری یادآور شــد:هرکس اهل تقوا 
باشــد، خداوند در زندگی او گشــایش 
ایجاد می کند و از جایی که گمان نبرد، 

به او روزی می دهد.
وی همچنین گفت: از اصحاب رســانه 
و صاحبــان تریبون و عموم مردم انتظار 
هســت که هرجا، بی عدالتی و تبعیض 
دیدند، ساکت و بی تفاوت نباشند و همه 

برای برقراری عدالت تلاش کنیم.
امام جمعه شهرستان سیریک خاطرنشان 
کرد:با شــروع فصل گرمــا، با توجه به 
مشکل آب و احتمال قطعی برق، از همه 
مردم خوب شهرستان درخواست داریم 
در مصــرف آب و بــرق مخصوصا در 

ساعت اوج مصرف صرفه کنند.

 امام جمعه سیریک:

 بروکراسی اداری، زنجیری بر پای تولیدکنندگان است
رضا مظفری ســرویس شهرســتان// حجت الاسلام 
بهزادی گفت: هر مســئولی که به مردم خدمت نکند 

جایش در جزیره ی هرمز نیست و باید برود. 
به گزارش خبرنگار دریا؛ حجت الاسلام فتح الله بهزادی 
امام جمعه جزیره هرمز در خطبه های عبادی و سیاســی 
این هفتــه جزیره اظهار کرد: حضرت امــام خمینی)ره( 
بــا هدف مبارزه با ظلم و اســتبداد و با تقوا و ایمانی که 
به خداوند متعال داشــت در مقابل رژیم شاهنشــاهی به 

پیروزی رسید.
امــام جمعه جزیره هرمز با بیان اینکه ملاک اســلام تقوا 
اســت افزود:کسی با کرامت تر است که تقوا داشته باشد، 
عالی ترین درجه کرامت تقواســت، انسان با تقوا خودش 
را از آلودگی ها حفظ میکند، انســان باتقوا فاسدنیست 
مســتقیم نگاه میکند و خدا را میبیند.بهزادی در خطبه ی 
دوم ضمن بیان مناسبتهای پیش رو ادامه داد:مسئولین باید 
به محیط زیســت و صنایع دســتی توجه داشته باشند و 

حمایت کنند و اگر مســئولین حمایت نکردند به صورت 
مردمــی و جهادی حرکت کنید، هر مســئولی که خدمت 

نکند جایش در جزیره ی هرمز نیست و باید برود.
وی با اشــاره به حوادث اخیر در آمریــکا گفت:بعد از 
حدود قریب به 14روز از کشــتن یک ســیاه پوست به 
دست پلیس آمریکایی مردم آمریکا آرام نشدند و ۷۵شهر 
آمریکا با شــعار نمیتوانیم نفس بکشیم درگیر تظاهرات 
هســتند.خطیب جمعه جزیره هرمز با بیان اینکه شــعار 
نمیتوانیم نفس بکشیم، شعارتمام ملتهایی است که آمریکا 
به آنها ظلم کرده اســت تصریح کرد:ابرقدرت آمریکا رو 
به افول اســت اینها محکومند به این که باید ساقط بشوند 
و بــه زودی آمریکا نابود خواهد شــد.امام جمعه هرمز 
خاطرنشــان کرد:عجز و ناتوانی آمریــکا در جلوگیری 
۵نفتکش بــه آبهای ونزوئلا، عزت ایران را میرســاند و 
نشان داد ایران انقلابی می تواند رکورددار اولین ها باشد.

امام جمعه هرمز:

 هر مسئولی که به مردم خدمت نکند در جزیره ی هرمزجایی ندارد
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مقاله

  فروردین :
 امروز نیازی بــه عجله کردن ندارید، پــس در التیام

 زخم های احساســی دیگران شتاب نکنید. بدانید که 
درمان قلب های شکســته وظیفه ی شما نیست، پس 
فقــط به حرف های آن ها گوش کنید و کار خاصی انجام ندهید. اگر 
تصمیم دارید که کمک شان کنید، اجازه دهید تا تب و تاب انرژی های 
پیرامــون تان فروکش کند و بعد مســیری را که باید در پیش بگیرید 
انتخاب کنید. امروز می توانید به یک قهرمان تبدیل شوید، فقط کافی 
است که احساسات دیگران را خوب بفهمید تا بتوانید کاری برای شان 

انجام دهید.
اردیبهشت : 
به نظر می رســد که اطرافیان تــان از جهت های  

مختلف به شــما فشــار می آورند و زندگی تان را 
آشفته کرده اند، اما واقعاً کاری از دست شما ساخته 
نیست و نمی توانید تغییری در برنامه تان حاصل کنید. آگاه باشید که 
ممکن است روابط اجتماعی تان طی روزهای آینده از این هم پیچیده 
تر شــود، از این رو انجام تعهدات تان بــه یک چالش بزرگ تبدیل 
خواهد شد. سعی نکنید که همه ی وظایف تان را همین حالا به انجام 
برسانید، آهســته تر گام بردارید تا انرژی تان را به یک باره از دست 
ندهید. برای این که به نتیجه ی مطلوب برسید باید بر اهداف بلند مدت 

تمرکز کنید، پس دیگر به دنبال راه حل های موقتی نباشید.
خرداد :  

به نظر می رســد که طی هفته هــای آینده باید با 
مسائل مالی مهمی روبرو خواهید شد، پس به شما 
توصیه می شود که هرچه سریع تر آستین ها را بالا 
بزنید و دســت به کار شوید. اگرچه همیشه به فکر راه حلی برای رفع 
مشــکلات مالی بوده اید، اما هرگز اقدام خاصی را جهت رفع آن در 
پیش نگرفته اید. ســعی کنید امروز هر طور شده به مسایل شخصی 
خود توجه نشان دهید. تصمیماتی که امروز اتخاذ می کنید تأثیر قابل 

توجهی بر اتفاقات هفته های آینده خواهند داشت.
تیر :  

امروز دچار شــدت احساسات هســتید، به همین 
خاطر برای تان ســخت است که با مسأله مهمی که 
اکنون پیش چشمان تان ظاهر شــده مواجه شوید. بدانید که فرصتی 
پیش آمده که به شــما اجازه می دهد دست به کارهای بزرگ بزنید، 
اما فعــلًا تصمیم دارید که حرفی نزنید و ســاکت بمانید. خودتان را 
به خاطر کارهایــی که باید قبلًا انجام می دادیــد اما کوتاهی کردید 
 سرزنش نکنید. بدانید که همه چیز به وقت خودش روبراه خواهد شد. 
به احساسات تان و به آن چه فعل و انفعالات کهکشانی برای شما رقم 

می زند اعتماد کنید.
مرداد : 

به احتمال زیاد امــروز در مرکز توجه نخواهید بود، 
زیرا مدام به دنبال راهی هستید تا خودتان را از نظرها 
دور نگــه دارید. به کمی زمان احتیاج دارید تا روح 
تــان را پرورش دهید و این موضــوع از هر چیز دیگری برای تان با 
اهمیت تر اســت. پس هرچه زودتر برنامه ای ترتیب دهید تا بتوانید 
مدتــی از کار کناره بگیرید. تمام آن چیزی کــه برای بازیابی انرژی 
های از دســت رفته نیاز دارید این است که مدتی از هیاهوی اطراف 

تان فاصله بگیرید.
شهریور :  

یک آشــنای قدیمی را که مدت ها دیگر ندیده بودید 
امروز ملاقات خواهید کرد. شــاید امــروز به یک 
مهمانی دعوت شــوید، اما به نظر می رسد که دل تان 
نمی خواهد خودتان را درگیر مســاله ای کنید که معمولًا در این گونه 
دورهمی ها پیش می آید. اما ســعی نکنید که کاملًا از جمع دوستان 
تان فاصله بگیرید، بد نیســت کمی هم با آن ها وقت بگذرانید. همین 
که روابط اجتماعی سالمی با دیگران برقرار کنید حس خوبی به شما 

خواهد داد.
مهر :  

امروز می توانیــد در مواجه با موقعیت های پیچیده 
از خودتان صبوری قابل توجهی نشان دهید و بدون 
این که مستقیماً در کارها دخالت کنید می توانید در پیشبرد امور نقش 
مهمی را ایفا کنید. امروز به راحتی می توانید بخشــی از وظایف تان 
را به دیگران محول کنید، زیرا به این نکته پی برده اید که مشــارکت و 

همکاری دسته جمعی نتایج بهتری به همراه می آورد.
آبان : 

به نظر می رسد که با خیال آسوده در یک وان آب گرم 
دراز کشیده اید، اما واقعیت این است که این آسودگی 
خیال از جانب افکار خودتان در حال تأمین شــدن است. امروز این 
توانایی را دارید که دست به کارهای بزرگ بزنید و رویاهای تان را به 
واقعیت تبدیل کنید، فقط کافی است روی کاری که می خواهید انجام 
دهید تمرکز کنید و آینده ی دلخواه تان را مدام جلوی چشــمان تان 
بیاورید. اما انتظار نداشــته باشید که همه چیز همین الآن اتفاق بیفتد، 

شاید هفته ها طول بکشد تا بتوانید رد پیشرفت را ببینید.
آذر : 

معمولًا ترجیح می دهید که مشــکلات و احساسات 
ناخوشایند را فقط با یک لبخند دور بزنید، اما امروز 
ممکن است در مواجه با چنین وضعیتی دچار شدت 
احساسات شوید. به شما توصیه می شود که در ضمیر ناخود آگاه تان 
کنکاش کنید و البته لزومی هم ندارد که افکارتان را برای دیگران بازگو 
کنید. سفری که به درون خودتان آغاز کرده اید قرار است مدت زیادی 

طول بکشد، پس عجله نکنید.
دی :

امروز ممکن است کسی سعی کند تا تعادل و آرامشی 
را که به دست آورده اید از شما بگیرد و هدف اش این 
است که با درگیر کردن شما در یک موضوع احساسی 
بتواند در تصمیم گیری های عقلانی شــما تأثیر بگذارد. مشکل این 
جاســت که شما در مواجه با مشکلاتی که مربوط به روابط اجتماعی 
تان است همیشه از عقل و منطق استفاده می کنید و وقتی مغزتان خوب 

کار نکند دچار احساس عدم اطمینان خواهید شد. 
 بهمن :

به تازگی سعی کردید تا در کارهای عادی روزانه ی 
تان تغییراتی حاصل کنید، اما به نظر می رســد که در 
حد انتظارتان موفق نبوده اید. اما اکنون یک بار دیگر 
این فرصت برای شــما فراهم شــده تا در رفتار و کارهای تان بعضی 
چیزها را عوض کنید. فقط بدانید که عملی کردن چنین نقشــه هایی 
بیش از آن چه فکرش را می کنید طول خواهد کشــید. رمز موفقیت 

شما در تمرین و تکرار است.

اسفند :  
به نظر می رســد که اکنون در اوج خلاقیت هستید، اما 
نتیجه ی اقدامات خلاقانه ای که در پیش گرفته اید تا 
چند هفته ی آینده آشکار نخواهد شد. اگر اکنون مورد 
توجه قرار نگرفتید ناراحت نشوید، حتماً در زمان مناسب استعداد شما 

مورد ستایش قرار خواهد گرفت.
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شهر کوهیج با توجه به قرار گرفتن آن در مسیرهای  
تاریخ همواره از شهرهای تاثیر گذار در مناطق خلیج 

فارس بوده است.
 این شــهر تقریبا در امتداد کوه گاوبست از شرق به غرب 
امتداد پیدا کرده اســت و این شــهر تاریخی یک شــهر 
کوهپایه ای محســوب می گردد. بنابراین ساختار شهری 
آن هم به تبعیت از یک ساختار شهری کوهپایه ای شکل 
گرفته اســت. در گذشــته با توجه به کم بودن خانه های 
مسکونی، نیاز به زمین و ساختن خانه ها در نزدیکی کوه 
گاوبســت کمتر احساس می شــد. اما به تدریج با اضافه 
شدن جمعیت نیاز به زمین های مسکونی بیشتر گردید و 
شهر به ســمت غرب و جنوب غربی توسعه بیشتری پیدا 
کرد. شــهر کوهیج بین دره بزرگ کوهیج و کوه گاوبست 
قرار گرفته اســت و در بخش جنوبی شهر نخلستان های 
متعددی قرار دارند که آن سوی دره کوهیج می باشند. دره 
کوهیج هم باعث عدم گسترش شهر به سمت جنوب بوده 
است و هم در بسیاری از زمان ها باعث تخریب ساختار 
شهری گردیده است. یک ســال پیش نیز این دره طغیان 
نموده و اگر به درســتی مســیر آب هدایت نمی گردید، 
ممکن بود خرابی های زیادی برای شــهر به بار آورد. در 
بخش غربی شهر کوهیج نیز زمین های کشاورزی زیادی 
وجود دارد که صیفی جات در آن کاشــته می شود و در 
 صورت عدم وجود زمین مســکونی، این بخش از شــهر 
می تواند به ساخت و ساز اختصاص پیدا کرده و مسکونی 
گردد. این نوشــتار که با حمایت های فرهنگی شــورای 
اسلامی شــهر کوهیج و شهردار فرهیخته و دانش دوست 
این شهر جناب آقای دکتر ابوذر گرکویی به رشته تحریر 
در می آید در نظر دارد ســاختار شهری کوهیج را مورد 
مداقه قرار داده و به مبلمان شــهری این شهر تاریخی از 

نگاه های متعدد بپردازد.
شهر کوهیج و مبلمان شهری آن برای گردشگران جذابیت 
خاصی دارد. هر گردشگر و مسافری که وارد شهر کوهیج 
می گردد، با یک شهر پر درخت همراه با مسیرهای پیاده 
روی منظــم و چراغانی مواجه می گردد که چشــم انداز 
خوبی به افراد در ورود به شهر می دهد. شهرداری کوهیج 
و در راس آن شهردار جوان و خوشفکر این شهر، جناب 
آقای دکتر ابوذر گرکویی برنامه های خوبی برای مبلمان 
شهری، زیباسازی شهری و نشاط شهری دارد. فضای سبز 
داخل شــهر کوهیج به دلیل وجود سفره های زیرزمینی 
نسبت به بسیاری از شهرهای جنوبی ایران بهتر است. در 
ورودی شهر از سمت شرق گلدان ها و گاری همراه با گل 

قرار داده شــده که نگاه هر تازه واردی را به سوی خود 
جلب می نماید.

 بلوار حاج منصورعباسی که توسط حاج منصور عباسی 
خیر بزرگــوار جناحی و جنوب ایران برای مردم شــهر 
کوهیج احداث شده اســت، نگاه گردشگران را به سوی 
خود جلب می نماید. بیشــتر کوچه های شــهر کوهیج 
آسفالت گردیده و سطل های آشغال جهت پاکسازی شهر 
بــه صورت مرتب در جلو خانه ها نصب گردیده اســت. 
نور پردازی شــهر به خوبی صورت گرفته است. نگارنده 
در معیت شــهردار کوهیج به صورت مشاهدات میدانی، 
تمامی شــهر را مورد بازدید قرار داده است و با مطالعاتی 
که در مورد بافت شهر کوهیج انجام داده مشخص گردید 
که بافت تاریخی و منســجم شهر کوهیج در بستر زمان و 
با توجه به بارندگی های فراوان تقریبا از بین رفته است. 
اما هنور منازلی یافت می گردد که در آن معماری ســنتی 
جنــوب ایران نمود دارد. طاق نماهای این منازل نگاه هر 
گردشــگری را به سوی خود جلب می کند. منازلی که در 
شمال شــهر کوهیج و در مجاورت کوه گاوبست ساخته 
شــده اند، همواره پنجره های آن ها به ســمت کوه بوده 
و از چشــم انداز طبیعی کوه گاوبست لذت می برند. کوه 
 گاوبست که بسیاری از نویســندگان نام آن را گاه بست 
می نامنــد و گاه در زبان محلی مردم منطقه بســتک به 
معنی شــمال است، همواره زیبایی خاصی به شهر کوهیج 
داده اســت. کوه گاوبســت که به عنوان دیواری ممتد از 
بســتک شــروع شــده و تا کوهیج و بعد از این شهر نیز 
امتداد پیــدا می کند، علاوه بر جنبه گردشــگری و قرار 
داشتن اشــکفت آهویی در آن، تاثیر زیادی بر بارندگی 
شهر کوهیج و منطقه بستک دارد و در هنگام بارندگی آب 
 از تمامی دره های منتهی به کوه گاوبست جاری گردیده و

 دامنه ها و جداره های آن نیز دارای آبشــارهای متعدد 
است که در زمان بارندگی بسیاری از آن ها دیده می شود. 
بنابراین مبلمان شــهری کوهیج از گذشته تا کنون تحت 
تاثیر گوه گاوبســت و دره بزرگ کوهیج نیز می باشد. لذا 
شهرداری کوهیج می بایست در تمامی ارکان شهرسازی و 
مبلمان شهری، خطرات آب های سطحی هنگام بارندگی 
را در نظر بگیرد. در حال حاضر آب های سطحی به گونه 
ماهرانه ای به داخل برکه های داخل شهر هدایت گردیده 

و روان آب ها کنترل می گردد.
بخش میانی شهر، میدان های شهری و شیوه خیابان کشی 
در کوهیج نیز در نوع خود جذابیت دارد. هر چند هنوز هم 

کوچه های تنگ و پیچ در پیچ در بخش قدیمی این شهر 
وجود دارد، ولی تردد از آن ها با وســایل نقلیه به راحتی 

صورت می گیرد.
 با آسفالت شــدن کوچه ها و کنترل ساخت و سازها بر 
طبق اصول شــهری، تا حدودی زیبندگی مبلمان شهر ی 
بیشتر گردیده است. شهرداری تلاش دارد با ایجاد فضای 
ســبز شهری به مبلمان شهری کوهیج جلای خاصی دهد، 
اما با توجه به تازه تاسیس بودن شهرداری در این شهر و 
زمانبر بودن ایجاد فضای سبز با توجه به محدودیت های 
مالی، می بایســت خیرین در این امر مشــارکت بیشتری 
داشته باشند. دره کوهیج که توسط شهرداری این شهر در 
حال خاکبرداری و تعریض می باشــد، در آینده نه چندان 
دور می تواند از جذابیت های شــهری کوهیج محسوب 
گــردد. با عمق دادن به ایــن دره می توان خطرات آن را 
در زمــان بارندگی کاهش داد و با ایجاد فضای ســبز و 
بوســتان های کودک در کنار این دره، محیط خوبی برای 
تفرجــگاه مردم کوهیج ایجاد نمود و علاوه بر آن با ایجاد 
پیســت های پیاده روی در امتداد دره برای ورزش افراد 
مکان مناسبی فراهم آورد. ساختمان شهرداری کوهیج نیز 
علیرغم تازه تاســیس بودن و کم مساحت بودن در نوع 
خودش جالب توجه اســت و در بخش مناسب شهر قرار 
گرفته است. به نظر می رسد در آینده نه چندان دور شهر 
کوهیج به سمت جنوب و جنوب شــرقی نیز امتداد پیدا 
نماید. با توجه به آسفالته شدن مسیر کوهیج به فاریاب و 
از بین رفتن تدریجی نخلســتان های این بخش از مسیر، 
می توان متصور بود که شــهر کوهیج مــی تواند در این 
راســتا هم امتداد پیدا کند. از دیگر ارکان مبلمان شهری 
کوهیج، بوستان این شهر است که در بخش غرب و جنوب 
غربی شــهر کوهیج قرار دارد. هر چنــد اندکی با مجتمع 
ســکونتگاهی کوهیج فاصله دارد، اما در زمان تعطیلات 
آخر هفته و عصرها این بوســتان پذیرای جمعیت کوهیج 
بوده و تفرجگاه خوبی برای آن ها می باشد. قرار داشتن 
این بوستان در مســیر قلعه تاریخی گرکوه نیز اهمیت آن 
را دو چندان نموده اســت. از دیگر موارد مثبت در ایجاد 
فضای ســبز شهری و مبلمان شهری کوهیج، جنس خاک 
و وجود سفره های آب زیر زمینی در این شهر می باشد. 
فضای سبز شهری نیاز به دخیره آب برای نگه داشتن آن 
دارد و از ســوی دیگر نوع خاک کوهیج به گونه ای است 
که استقامت درختان گرمسیری نظیر نخل، گز، کنار و غیره 
را دو چنــدان می کند و این خــود به کمک ایجاد فضای 

سبز شهری توسط شــهرداری می آید. جناب آقای دکتر 
گرگویی شهردار کوهیج که دکترایشان در زمینه مدیریت 
می باشد و دوره های تخصصی شهرسازی را خوانده اند 
و همچنین از مشــاوران متعدد معماری و دیگر رشته ها 
اســتفاده می نماید، همواره تــلاش وافری در ایجاد احیا 
معماری ســنتی در کوهیج داشته و در نظر دارد نمادهای 
معماری سنتی را در مبلمان شهری به کار گیرد و در میدان 
های شــهری نیز از برکه، بادگیر، ساباط و غیره استفاده 

نماید.
در حال حاضر هم تلاش گردیده اســت تــا در مبلمان 
شهری از نمادهای معماری سنتی استفاده گردیده و برخی 
از خیابان ها به نام مشــاهیر کوهیــج نامگذاری گردیده 
تابلوهــای دیگر میادین و خیابان های شــهری در حال 
آماده ســازی است و این خود به زیبندگی مبلمان شهری 
کوهیج کمک نموده است. اما در مورد استفاده از نماد های 
معماری ســنتی باید عنوان نمود که می توان مجتمع های 
تجاری به نام بادگیر، ساباط و غیره ساخت و تجار را در 
این زمینه تشویق نمود که چنین مجتمع هایی را بسازند تا 
هم نمادهای معماری سنتی حفظ گردد و هم نسل کنونی 
کوهیج با نمادهای معماری ســنتی گذشته آشنا گردند. از 
نگاه ساختار شــهری به طور کلی شهر کوهیج شامل دو 
بخش می گردد. بخش نخســت شامل بخش قدیمی شهر 
بــوده و برخی افراد خانه آبــا و اجدای خود را کوبیده و 
دوباره همانجا خانه ســاخته اند و بخش دیگر شهر تقریبا 
نوساز می باشــد و اصول خیابان کشی و شهرسازی در 
آن مــکان ها به خوبی رعایت گردیده اســت و با ایجاد 
شــهرک های منظم مســکونی می توان به مبلمان شهری 
کوهیج کمک شایانی نمود و اکنون که شهرداری در کوهیج 
استقرار یافته است، هرچند در سال اول تاسیس تمرکزش 
بر نظافت شــهری می باشد، ولی اصول شهرسازی بیشتر 
رعایت گردیده و می توان آینده خوبی را برای شهرسازی 
و شهر نشینی کوهیج متصور بود. چون مردم کوهیج بسیار 
با فرهنگ بوده و شهرنشینی و اصول آن را کاملا رعایت 
مــی نمایند و از اصول و برنامه های شهرســازی نیز در 

راستای داشتن شهری زیبا حمایت می کنند.   
  

نگاهی به مبلمان شهری و ساختار شهر تاریخی کوهیج

                                                           M.hassannia1354 gMail.coM@
 دکتر محمد حسن نیا/ دریا
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  ایسنا/هرمزگان وضعیت میدان میوه و تره بار فعلی 
بندرعباس در شرایط شــیوع کرونا نامناسب و عدم 
رعایت پروتکل های بهداشــتی و کوچک بودن فضا 
نیز مزید بر علت شــده است تا بیش از پیش ضرورت 
راه انــدازی میدان میوه و تره بــار جدید بندرعباس 
احســاس شــود. در همین خصوص حضور میدانی 
خبرنگار ایســنا در میدان میوه و تره بار فعلی نشان 
داد عدم رعایت پروتکل های بهداشتی، کوچک بودن 
فضا و عدم رعایت تنظیف از مهمترین مشکلات این 
میدان کهنه و سالخورده است.یکی از شاغلین در این 
میدان با بیان اینکه متأسفانه با توجه به شیوع کرونا، 
پروتکل های بهداشتی در این میدان رعایت نمی شود، 
اظهار کرد: باید هرچه ســریعتر نسبت به این موضوع 
فکر و چاره ای شــود.وی با بیان اینکه میدان جدید 
بزرگتر و منتظریم هرچــه زودتر به آن مکان منتقل 
شویم، خاطرنشــان کرد: با توجه به اتمام پروژه باید 
هرچه زودتر مسئولان ذی ربط نسبت به این موضوع 
چاره اندیشــی کنند. همچنین یکی از شهروندان نیز 
با گلایه از عدم رعایت تنظیف میدان میوه و تره بار و 
عدم رعایت پروتکل های بهداشتی، اظهار کرد: به واقع 
حضور در این میدان خطرناک و هر لحظه انتقال کرونا 
نیز احساس می شود.وی ادامه داد: در خور شأن و نام 
شهر بندرعباس نیست به عنوان دروازه اقتصادی کشور 

از چنین میدان میوه و تره باری بهره ببرد.

  ۲۴خــرداد، آغاز عرضه ميوه و تره بار در ميدان 
جدید

  فرماندار شهرســتان بندرعباس گفت: تعــداد زیادی از 
غرفه داران میــدان جدید میوه وتره بار بندرعباس در حال 
آماده ســازی  وتجهیز غرفه ها جهت عرضه میوه وتره بار 
از 24 خرداد در این میدان هســتند و  هفته گذشــته وهفته 
جاری هم غرفه داران میدان فعلی میوه وتره بار بندرعباس 
هم فرصت دارند غرفه های شان را در میدان جدید تحویل 
بگیرند و تجهیزکنند و توافقات لازم را با شــهرداری داشته 
 باشــند.عزیزاله کناری افزود: از شنبه 24 خردادماه عرضه 
میوه و تــره بار در میدان جدید میــوه وتره بار بندرعباس 

بصورت رسمی و قطعی انجام می شود.
  کناری بیان کرد: ســه ماه تاخیر در بهره برداری از میدان 
جدید میوه وتره بار بندرعباس داریم و با توجه به شــرایط   

بحران کرونا در اســتان و احتمال شــیوع 
بیماری در میدان فعلی، هیچ عذری 

برای بهره بــرداری از میدان 
و  نیست  پذیرفته  جدید 

شــنبه24خرداد  تا 
بایســتی  آینده 

کامل  انتقــال 
غرفــه های 
فعلی  میدان 
بــه میدان 
یــد  جد
بطور کامل 
م  نجــا ا
وی  شود. 
هشدار داد: 
لحاظ  بــه 

امنیتی شرایط 
میدان میوه و تره 

هیچ  به  فعلی  بار 
نیست  مناسب  وجه 

را  میدان جدید  وبایستی 
به بهره برداری برســانیم ودر 

هفته جاری بایستی تمام نواقصات و 
کمبودها برطرف شود و شنبه 24خرداد بطورکامل 

عرضه میوه وتره بار در میدان جدید آغاز می شود.
 فرماندار شهرســتان بندرعباس با اشــاره به شرایط 
نامناســب بهداشــتی و عدم رعایت پروتکل های 
بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی در میدان فعلی 
میوه وتره بار بندرعبــاس، تصریح کرد: در صورت 
شناســایی حتی یک بیمار کرونایــی در این میدان، 
مجبور می شویم میدان را 14 روز تعطیل کنیم و تمام 
کارکنان را قرنطینه کنیم و به همین دلیل ضرورت دارد 

ســریعتر میدان  میوه وتره بار جابجا شــود تا در میدان 
جدید که بزرگتر اســت با رعایت موازین و پروتکل های 

بهداشتی، عرضه میوه وتره بار صورت گیرد وسلامت غرفه 
داران، کارگران، رانندگان، فروشــندگان، خریداران و... در 

میدان میوه وتره بار به خطر نیفتد.
  وی اضافه کرد: با توجه به ورود رانندگان از اســتان های 
مختلــف به میدان میوه وتره بار بندرعباس و از طرفی عدم 
استفاده از ماســک و... در این میدان، با خطر ابتلا و شیوع 
بیماری کرونا مواجهیم و برای پیشگیری از وقوع این بیماری، 
بایستی انتقال میدان را سریعتر انجام دهیم وبه همین دلیل از 
هفته گذشته خواستیم تا غرفه داران وارد فاز تحویل گیری 
و جابجایــی غرفه ها وغرفه های شــان را تجهیز کنند وبا 

شهرداری به توافقات لازم برسند.
فرماندار بندرعباس از عمده فروشــان میدان میوه وتره بار 
بندرعباس خواست ســلامت خود و دیگران را در شرایط 
شــیوع بیماری کرونا با فعالیت در میدان فعلی بیش از این 

به خطر نیندازند و  با تسریع در انتقال به 
میدان جدید، از سلامتی وجان 

خودشان محافظت کنند.
کناری عنوان کرد: از 
درآمدی  لحاظ 
شــرایط  نیز 
داران  غرفه 
ن  ا میــد
ه  میــو
وتــره 
ر  بــا

چنــدان 
ســب  منا

نیســت و میــزان 
خریدوفــروش در خارج 

میدان، بیشــتر از داخل میدان شده 
اســت.وی با اشــاره به آمار افزایشی 
بیماران کرونایی در استان وبندرعباس 
هشــدار داد: در صورت تداوم شرایط 

فعلی، محدودیت ها و ممنوعیت هایی نیز 
اجرا خواهد شد.

  کناری بازگشــایی این میــدان میوه وتره بــار را جزو 
اولویت های فرمانداری دانست و عنوان کرد: قرار بود اواخر 
سال گذشته میدان افتتاح شود که مشکلات برقی داشت و به 
تعویق افتاد  و مشکل برق آن را برطرف کردیم. اول امسال 
هم خواستیم میدان میوه وتره بار را افتتاح کنیم که شهرداری 
 بندرعبــاس اعلام کــرد درحال توافقاتی با کســبه میدان

 میوه وتره بار است و مهلت خواستند و یک ماه به آنها مهلت 
دادیم والان فرصت یک ماهه به پایان رســیده است.کناری 
تصریح کرد: میدان میوه وتره بار جدید بندرعباس در حال 
حاضر آماده افتتاح می باشد و در 24خرداد عرضه میوه وتره 

بار در آنجا آغاز می شود.

   
  

وی از جابجایی بنکداران و ورود ممنوع کامیون های حامل 
اقلام بنکداران به شــهر  و جمع آوری و تعطیلی انبارهای 
غیرمجاز بنکداران در داخل شهر و انتقال آنها به خارج شهر 
خبر داد و گفت: مشــکلات مخابراتی و روشنایی در مکان 
جدید برطرف شده اســت وتمام بنکداران بایستی در آنجا 

مستقر شوند.
فرماندار بندرعباس ساماندهی دستفروشان بازارشب و انتقال

 

آنها به یک مکان مناســب را از دیگر برنامه هایش خواند 
و گفت: بزودی این بازاریان هم در مکانی ایمن و مناســب 
مســتقر می شوند. به گفته نماینده عالی دولت در شهرستان 
 بندرعباس انتقال بازار ماهی فروشــان، بنکداران و میدان 
میوه وتره بار جزو اولویت های فرمانداری بندرعباس بوده 
است که با انتقال میدان میوه وتره بار، پرونده انتقال این سه 

مکان بسته خواهد شد.
  اشتغال زایی ۵۰۰ نفر با افتتاح ميدان جدید ميوه 

و تره بار
  شهردار بندرعباس در حاشیه بازدید از روند ساخت میدان 
میوه و تره بار بندرعباس، گفت: این میدان با 24 هکتار 
مساحت در شرق شهر بندرعباس و در نزدیکی میدان 

میوه و تره بار فعلی قرار دارد.
 عباس امینــی زاده تصریح کرد: میدان جدید 
92 غرفــه دارد و با ســرمایه گذاری 400 
میلیارد تومانی بخش خصوصی ساخته شده 
اســت. شــهردار بندرعباس با اشاره به 
اینکه با راه انــدازی میدان جدید میوه و 
تره بار حداقل برای ۵00 نفر شغل ایجاد 
می شود، خاطرنشان کرد: در این میدان، 
محلی برای عمده و خرده فروشی میوه، 
خدمات بانکی، حمل ونقلی و تعمیرگاهی 

در نظر گرفته شده است.
همچنین معاون فنی و عمرانی شــهرداری 
بندرعباس نیز هدف از ســاخت این میدان 
را ساماندهی خرده فروشان میوه، برطرف کردن 
مشکلات غرفه داران میدان فعلی میوه و تره بار و 
جلوگیری از ایجــاد ترافیک در محدوده میدان دفاع 
مقــدس عنوان کرد.عبدالرضا بهادر اضافه کرد: ســاخت 
ســردخانه میوه برای هر غرفــه دار از ویژگی های میدان 
جدیــد میوه و تره بار اســت که از مانــع از خرابی میوه ها 
به هنگام نگهــداری می شــود. وی از دیگر خصوصیات 
بزرگ ترین میــدان میوه و تره بار جنوب کشــور را ایجاد 
 16 دفتر حمل ونقل و 1۷0 متر ســایبان بــرای هر غرفه

 اعلام کرد.
به گزارش ایســنا، میدان میوه و تره بار قدیمی بندرعباس 
که در گذشته احداث شده پاسخگوی نیازهای امروز نبوده 
و با توجه به شــیوع بیماری ویروسی کرونا جابه جایی به 
مکان جدید هم یک ضرورت اســت، حال باید منتظر ماند 
و دید آیا وعده جابجایی به میدان جدید محقق می شــود 
یا خیر؟! میدان جدید میوه و تره بار به فاصله دو کیلومتری 
 از میدان دفاع مقدس و در ابتدای جاده بندرعباس-میناب 

قرار دارد.
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طرح : 
فرشاد شمس الدینی

  گروه خبــر // نماینده مردم بندرعباس 
در مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه 
نمایندگان در برابر همه ملت و ســرمایه 
بیت المال مســئول اند و هــدر رفت این 
به راحتی  بتوان  سرمایه چیزی نیست که 
از کنار آن گذشت، تصریح کرد: وضعیت 
و شیوه  بندرعباس  مدیریت شهر  کنونی 
عمل اعضای شورای شــهر باعث ایجاد 
نارضایتی و کاهش اعتماد عمومی شــده 

است. 
  منصــور آرامی در واکنش بــه رخدادهای 
شورای شــهر اخیر بندرعباس، افزود: قانون 
به نماینــدگان مجلس این اختیار را داده که با 
اســتفاده از ابزارهای نظارتی از جمله تذکر، 
سوال، استیضاح و تحقیق و تفحص مطالبات 
عمومی مردم را تا حصول نتیجه دنبال کنند.وی 
با بیان اینکه طبق اصل 84 قانون اساســی هر 
نماینده در برابر تمام ملت مسئول است و حق 
دارد در همه مسائل داخلی و خارجی کشور 
اظهارنظر کند، اضافه کرد: رفتار کنونی شورای 
شهر بندرعباس کاهش اعتماد عمومی را در پی 
دارد.آرامی ادامه داد: طی هفته های اخیر مردم 

بندرعباس به طرق مختلف از طریق نمایندگان 
شورای شــهر خواهان پاســخگویی مدیران 
شهری به موضوعات مختلف از جمله وضعیت 
پروژه های عمرانی شــهر، دلیل عدم شفافیت 
مناقصــات و مزایده ها، کیفیت وجوه درآمدی 
شهرداری و ... هســتند و نمایندگان براساس 
وظیفه قانونی باید تمامــی موضوعاتی که با 

حقوق بیت المال مرتبط است را دنبال کنند.
وی با اشاره به اینکه پاسخ شهردار به سؤالات 
اعضا نیز امری معمول است که باید روال قانونی 
خود را طی کند، خاطرنشان کرد: اما رفتاری که 
برخی از اعضای شــورای شهر بندرعباس در 
این خصوص پیش گرفته اند، اتفاقاً به شبهات 
دامن زده و توجه مردم و دستگاه های نظارتی 
را بیش ازپیش متوجه شهرداری و شورای شهر 

بندرعباس می کند.
  ایــن نماینده مجلس اضافه کــرد: اعضای 
شورای شهر بر اســاس اعتمادی که مردم به 
آن ها داشــته اند باید دغدغه های شهروندان را 
دنبال کنند.آرامی عنوان کرد: نگاه سیاســی به 
موضوعات در شورای شهر باعث عقیم شدن 
شورا و انحراف شــهرداری از وظایف اصلی 

خود شــده اســت.وی با بیان اینکه اعضای 
شورای شــهر ضمن احترام به رأی و اعتماد 
مردم با انجام وظایف قانونی خود و پرهیز از 
رفتارهای سیاسی اعتماد عمومی را به شورای 
شــهر بازگرداند، اظهار کرد: روزی نیست که 
مردم و معتمدین و صاحب نظران حوزه مدیریت 
شــهری دغدغه ها و گلایه های خود را بابت 
عملکرد شهرداری به نمایندگان منتقل نکنند، ما 
وظیفه داریم برای شفاف شدن مسائل موجود 
حقوق مــردم را دنبال کنیم.آرامی با اشــاره 
به اصل هفتاد و ششــم مبنی بر اینکه مجلس 
شورای اسلامی حق تحقیق و تفحص در تمام 
امور کشور را دارد، اضافه کرد: نمایندگان در 
برابر همه ملت و سرمایه بیت المال مسئول اند 
و هدر رفت این سرمایه چیزی نیست که بتوان 

به راحتی از کنار آن گذشت.
  به گزارش ایسنا؛ این نماینده مجلس در پایان 
گفت: وضعیت کنونی مدیریت شهر بندرعباس 
و شیوه عمل اعضای شورای شهر باعث ایجاد 
نارضایتی و کاهش اعتماد عمومی شده است و 
براساس وظیفه قانونی قطعأ این موضوع را تا 

حصول نتیجه دنبال می کنم.

نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی:

عملکرد شورای شهر 
باعث ایجاد نارضایتی شده است

  سعیده دبیری نژاد -گروه خبر // فرماندار بندرعباس گفت: 
صنوفی که موارد بهداشتی را در محل کار رعایت نمی کنند 

پلمب خواهند شد.
  به گزارش خبرنگار دریا، جلســه ستاد مدیریت مقابله با کرونا 
شهرســتان بندرعباس به ریاست عزیزاله کناری فرماندار در محل 
فرمانداری برگزار گردید.فرماندار بندرعباس در این جلسه اظهار 
داشت: کلیه همکاران در فرمانداری و ادارات شهرستان بندرعباس 
ملزم به استفاده از ماسک می باشند. وی در ادامه گفت : صنوفی که 
موارد بهداشتی را در محل کار رعایت نمی کنند پلمب خواهند شد 
و همچنین برگزاری هر نوع مراسم از قبیل جشن و شادی و مراسم 
ختم و تجمع تحت هر عنوان ممنوع اســت و همچنین باید تردد و 

جابجایی های غیر ضروری وسایل نقلیه به حداقل برسد.
  عزیزاله کناری خاطرنشــان کرد : کنترل ورودی و خروجی های 
روستاها مجدد انجام شود و شهروندان نیز کمتر به روستاها بروند 
و ساکنان روستاها هم کمتر به شــهر بیایند و حتی المقدور اقلام 
مصرفی خود را از همان روســتا تامین کننــد و اگر هم ضرورت 

تردد به شهر فراهم شد با استفاده از ماسک و رعایت پروتکل های 
بهداشتی باشد.

  این مقام مســئول گفت : ضرورت دارد ضد عفونی کردن اماکن 
مجدد شروع شود و شــهروندان از خروج غیر ضروری از منازل 
خودداری و اگر ضرورتی برای خروج از منزل داشــتند از ماسک 
استفاده کنند و تاکسی ها نیز باید بیش از سه سرنشین را در خودرو 
خود سوار نکنند و رانندگان حتما از ماسک استفاده و شناورها نیز 

ماسک را بین مسافران توزیع نمایند.
نماینده عالی دولت در شهرســتان بیان کرد : خرید های تلفنی و 
غیرحضوری و ســفارش پیامکی باید بیشتر فعال شود و همچنین 

عرضه قلیان در هر مکان به خصوص در سواحل ممنوع است.
  عزیزاله کناری در پایان تصریح کــرد: باید بر آزمون امتحانات 
دانش آموزان نظارت بیشتری صورت گیرد و آزمون ها با رعایت 
تمام پروتکل های بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی به همراه 

ماسک و دستکش باشد.

فرماندار بندرعباس هشدار داد

پلمب صنوف بی اعتنا به پروتکل های بهداشتی 


